
Št. 18 53. leto Kamnik, 12. december 2014

MARKET Veronika
Kranjska cesta 3c, Kamnik

ZA VAŠE DOMAČE IN PRIJATELJE  
SKORAJ VSE BOSTE NAŠLI PRI NAS.
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Jasna Paladin

Kamnik – Zaposleni v Svila-
nitu in tudi širša lokalna 
skup nost te dni z veliko za-
skrbljenostjo spremljajo na-
povedi o selitvi proizvodnje 
in ukinjanju delovnih mest.
Po odgovore smo se obrnili 
na generalno direktorico 
družbe Mojco Šubic, ki nam 
je uvodoma pojasnila, da je 
zmanjševanje in posledično 
selitev proizvodnje v tujino 
proces, ki v Svilanitu traja že 
od leta 2009. »Proces se bo 
še nadaljeval, vendar to še 
zdaleč ne pomeni ukinjanja 
blagovne znamke Svilanit, 
ampak ravno nasprotno – 
skrb za ohranitev blagovne 
znamke. To je poslovni mo-
del, ki ga večina uspešnih 
družb v Sloveniji in v tujini 
izvaja že več let in je pravza-
prav edini možen, ki hkrati 
dopušča nadaljevanje razvoja 
družbe. Razlog za selitev pro-
izvodnje je seveda predvsem 
ekonomski. Stroškov tekstil-
ne proizvodnje v Sloveniji trg 
ne priznava. Poslovno okolje 

v Sloveniji je žal vsak dan bolj 
neugodno – kar se v delovno 
intenzivnih panogah še bolj 
občuti. Dvig kvalitete izdel-
kov ter hkratno znižanje stro-
škov proizvodnje le-teh je 
mogoč le s selitvijo proizvo-
dnje v tujino ter večjim razvo-
jem v Sloveniji,« nam je v 
odgovoru zapisala direktorica 
in dodala, da bodo v družbi še 
vedno zagotavljali visoko kva-
litetne izdelke, ki jih poznajo 
kupci. A, kot je zdaj že jasno, 
žal večinoma ne več v Kam-
niku. Kam selijo proizvodnjo 
in kdaj naj bi se to zgodilo, 
nam uradno ni uspelo izve-
deti. Števila presežnih delav-
cev v Svilanitu še niso do-
končno opredelili, bo pa 
glavnina tistih, ki bodo pred-
vidoma z novim letom ostali 
brez služb, iz proizvodnje, ki 
pa bo – kot pravi direktorica 
– v okviru možnosti, torej v 
minimalnem obsegu, še ve-
dno ostala tudi v Kamniku. 
Prav tako v Kamniku ostajajo 
oddelki razvoja, oblikovanja 
in trženja, pa tudi trgovina 
Svilanit.

V Svilanitu  
bodo odpuščali
Svilanit zaradi neugodnih gospodarskih razmer 
večji del proizvodnje iz Kamnika seli v tujino. 
Koliko delavcev bo izgubilo službo, še ni znano.

V Svilanitu so lani takole pripravili dan odprtih vrat, zdaj pa 
bodo večino proizvodnje iz Kamnika preselili v tujino.

Jasna Paladin

Kamnik – Slavnostnega pri-
žiga lučk na Glavnem trgu se 
je v četrtek, 4. decembra, 
kljub deževnemu vremenu 
udeležilo veliko občanov, 
predvsem najmlajši pa so pri-
šli na svoj račun, ko so skupaj 
z županom Marjanom Šar-
cem pritisnili na velik rdeč 
gumb in tako prižgali na tiso-
če lučk, ki krasijo Glavni trg, 
Maistrovo ulico in Šutno. 
Okrasitev, za podobo katere 
skrbi Zavod za turizem in 
šport v občini Kamnik, je le-
tos enaka kot lani, to pa po-
meni, da je ulice starega mes-
tnega jedra poživilo več kot 
tri kilometre lučk, ki so jih 
delavci Komunalnega podje-
tja Kamnik nameščali skoraj 
deset dni, gorele pa bodo vse 
do svetih treh kraljev, torej do 
6. januarja. Še posebej košata 
je letos tudi novoletna smre-
ka, ki krasi Glavni trg, podari-
la pa jo je občanka iz Stranj, 
ker je bila že prej namenjena 
za posek.

Prvi praznični dogodek sta z 
vrtečimi ognjenimi krogla-
mi in ognjem ob glasbeni 
spremljavi popestrila ume-

tnika Sanja Žmavc in Mla-
den Baćić, decembra pa se 
bo, kot je zbranim predstavil 
v. d. direktorja Zavoda za tu-

rizem in šport v občini Kam-
nik Franci Kramar, zvrstila 
še vrsta prireditev za vse ge-
neracije. Že minuli konec 
tedna je na Glavnem trgu z 
nekaj stojnicami zaživel pra-
znični sejem, kjer bo darila 
mogoče kupiti vse do 30. de-
cembra. V petek, 19. decem-
bra, ob 18. uri bodo na par-
kirišču pri frančiškanskem 
samostanu odprli pokrito 
drsališče, v ponedeljek, 22. 
decembra, od 16.30 dalje bo 
na Glavnem trgu otroški ba-
zar otrok in vzgojiteljic VVZ 
Antona Medveda z otroškim 
zborom in sprevodom ded-
ka Mraza, ki se bo vil po 
Glavnem trgu. Še posebej 
živahen bo zadnji teden leta, 
ki bo poln glasbe in plesa. V 
Zavodu za turizem in šport 
v občini Kamnik pripravljajo 
koncerte Marka Vozlja, sku-
pin Gadi, Špica, Muff in Co-
ver Lover, Natalije Verboten, 
Wernerja, Ansambla Saša 
Avsenika ter silvestrovanje z 
Viharniki.

Mesto zažarelo  
v prazničnih lučkah
V Kamniku se je s slavnostnim prižigom novoletnih lučk začel decembrski program Kamnik. 
Decembra. Čas veselja, ki bo občane in obiskovalce mesta zabaval vse do začetka novega leta.

Staro mestno jedro Kamnika krasijo trije kilometri prazničnih lučk, novoletno smreko pa je 
letos podarila občanka iz Stranj. / Foto: Gorazd Kavčič

Slavnostni prižig lučk je spremljala tudi predstava z ognjenimi kroglami. / Foto: Gorazd Kavčič

Snovik – Člani Turističnega društva Tuhinjska dolina bodo 
tudi letos v Bizjakovih dolinah pri Termah Snovik pripravili 
Božično zgodbo z živimi jaslicami; odvila se bo v nedeljo, 
21. decembra, ob 17. uri. Kot glasbeni gost in eden osrednjih 
snovalcev zgodbe bo letos sodeloval priljubljeni radijski vo
ditelj Jure Sešek. V predstavi na prostem bo sicer sodelovalo 
več kot osemdeset članov turističnega, kulturnega in konje
rejskega društva ter ljubiteljev Tuhinjske doline. J. P.

Božična zgodba z živimi jaslicami

OBČINSKE NOVICE

Odporni na nesreče
Občina Kamnik je minuli te
den prejela priznanje Urada 
Združenih narodov za 
zmanjšanje tveganja nesreč 
in tako postala prva sloven
ska občina s certifikatom 
Mesto in občina, odporna na 
nesreče.
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ŠPORT

V soboto s prvakinjami
Odbojkarice Calcita Volley
balla bodo jutri gostile ekipo 
Nova KBM Branik, kar bo 
lepa priložnost, da se ji ma
ščujejo za visok poraz v Ma
riboru.
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AKTUALNO

Dobrodošli v Hiši 
keramike
Keramiki iz Kamnika in oko
lice so se povezali v KUD 
Hiša keramike, zakaj pa ne 
majolika in na Šutni uredili 
atelje odprtega tipa.
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KULTURA

Jesensko tiho 
odzvenelo
Na zadnji novembrski petek 
so številni ljubitelji zborov
ske glasbe obudili spomin 
na velikega kamniškega roja
ka prof. Sama Vremšaka.
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KAMNIŠKI OBČAN – Izdajatelj Bistrica, d. o. o, Kamnik, Ljubljanska cesta 3a, 1240 
Kamnik, sedež uredništva Glavni trg 25, 1240 Kamnik. Kamniški občan je vpisan v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 333. Izhaja v 
nakladi 17.000 izvodov, brezplačno ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini Kamnik.  

Pravice izdajatelja izvaja Gorenjski glas, d. o. o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, 4000 
Kranj. Tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče Ljubljana. Distribucija: Pošta Slovenije,  
d. o. o., Maribor. 

Nenaročenih prispevkov in pisem ne honoriramo in ne vračamo. Pisma bralcev so 
omejena na 3000 znakov skupaj s presledki, pošljete jih lahko odgovorni urednici ali 
na naslov: info@glas.si. 

Naslednji Kamniški občan bo izšel 24. decembra, prispevke pošljite najkasneje do 
srede, 17. decembra 2014.

Urednica:
Jasna Paladin  
jasna.paladin@g-glas.si, 031/868-251

OdgOvOrna Urednica:
Marija Volčjak  
marija.volcjak@g-glas.si

OglasnO trženje: 
Mateja Žvižaj  
mateja.zvizaj@g-glas.si, 041/962-143

Zahvale, Osmrtnice: 
Renata Frakelj  
malioglasi@g-glas.si, 04/201-42-47

Katja Urankar

Kamnik – Na novembrski 
seji Občinskega sveta Obči-
ne Kamnik so bili potrjeni 
sklepi Komisije za mandat-
na vprašanja, volitve in ime-
novanja, ki je na prvi seji, 
10. novembra, predlagala 
naslednje člane občinskih 
komisij, odborov in svetov:

Komisija za vloge in pritožbe
Predsednik: Roman Mali-
goj; člani: Jože Arko, Anton 
Iskra, Jože Korošec, Nives 
Matjan, Gašper Petek in 
Helenca Spruk

Statutarno-pravna komisija
Predsednik: dr. Damjan 
Hančič; člani: Mateja Gradi-
šek, Nives Matjan, Matija 
Podržaj, Irenca Pučnik, Edis 
Rujović in Aljaž Žumer

Odbor za kmetijstvo in goz-
darstvo
Predsednik: Jože Korošec; 
člani: Mitja Erdani, Aleš 
Lipičnik, Gregor Mlakar, 
Franc Pogačnik, Marko 
Šarec in Damjan Zlatnar

Odbor za podjetništvo in 
turizem
Predsednik: mag. Urban 
Bergant; člani: Emil Grzin-
čič, Lara Jemec, Aleš Lipič-
nik, Marija Mošnik, Marko 
Šarec in Matjaž Šporar

Odbor za družbene dejav-
nosti
Predsednica: Nina Irt; člani: 
Marjeta Humar, Anton 
Iskra, Alenka Jevšnik, Mojca 
Jončeska Malovrh, Alenka 
Klinc in Žaklina Zdravković.

Odbor za varovanje okolja
Predsednik: Marjan Novak; 
člani: Vida Čermelj, Dam-

jan Hribar, Aleš Brinovec, 
Karla Urh, Primož Zupan, 
Daniel Kovačič

Odbor za prostor in komu-
nalno ureditev
Predsednik: Bogdan Poga-
čar; člani: Srečo Dacar, Cvet-
ko Emeršič, Jože Korošec, 
Branko Mrak, mag. Mateja 
Poljanšek in Anton Tone 
Smolnikar

Odbor za kulturo, šport in 
mladino
Predsednik: Duško Papež; 
člani: Vida Čermelj, Rok 
Lipičnik, Marjan Novak, 
Franc Orešnik, Ivanka Uča-
kar in Damjan Zlatnar

Odbor za proračun in gos-
podarjenje z občinskim pre-
moženjem
Predsednik: Brane Golubo-
vić; člani: mag. Urban Ber-
gant, Aleksandra Hribar, 
Nina Irt, Roman Maligoj, 
Matej Slapar in Anton Tone 
Smolnikar

Svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu
Predsednik: Franc Pivk; čla-
ni: Sandi Borec, Marijan 
Hribar, Uroš Klemen, Mir-
ko Končina, Peter Štubljar, 
Robert Zajc

Svet za varstvo uporabnikov 
javnih dobrin
Predsednik: Breda Uršič; 
člani: Eva Cocej, Dušan Let-
nar, Božidar Pilej, Slavka 
Potočnik, Urška Vrankar in 
Alojzij Žibert

spremenili bodo 
poslovnik
Sprejeta sta bila tudi sklepa 
o začetku postopka za spre-
jem sprememb in dopolni-
tev Poslovnika Občinskega 
sveta in Statuta Občine 
Kamnik. To pomeni, da bo 

Statutarno-pravna komisija 
lahko začela s postopkom in 
pripravila akt o spremem-
bah in dopolnitvah poslovni-
ka in statuta. Spremembe 
poslovnika bodo prinesle 
poenostavitev oziroma raci-
onalizaci jo določenih 
določb, kot je na primer tis-
kanje gradiva. Natančneje 
bodo določene nekatere 
določbe, denimo vprašanja 
in pobude, kar bo pomenilo 

racionalizacijo postopkov 
tudi na drugih področjih. 
Glede zmanjšanja tiskanja 
gradiva ter prehoda na sodo-
bnejše, elektronske oblike 
informiranja svetnikov je 
Jože Korošec (SLS) izposta-
vil, da razume racionaliza-
cijske razloge, a da je treba 
upoštevati, da so v svetniš-
kih vrstah tudi starejši ljud-
je, ki se ne znajdejo s sodo-
bno tehnologijo, zato naj 
jim bo omogočena odloči-
tev, ali bi gradivo še naprej 
prejemali v tiskani obliki. 

Statut je treba v nekaterih 
določbah uskladiti z veljavno 
zakonodajo (npr. volilna pra-
vica), potrebne pa so tudi 
nekatere druge manjše spre-
membe. Te so se v preteklo-
sti izkazale za potrebne, pri-
stojni komisiji pa bi jih pre-
dlagali subjekti, ki poslovnik 
in statut pri svojem delu naj-
pogosteje uporabljajo (občin-
ska uprava, člani občinskega 
sveta, odborov, komisij ipd.).

2. SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE KAMNIK

Svetniki zavihali rokave
Občinski svetniki so na svoji drugi seji potrdili člane komisij, odborov in svetov.

Občinski svetniki so na svoji 2. seji potrdili člane komisij, odborov in svetov. / Foto: Občina Kamnik

Nadzorni odbor Občine Kamnik (po abecednem 
vrstnem redu) sestavljajo: Joško Berlec, Katja 
Burja, Robert Kokotec, Vesna Krmavnar, Marija 
Palma, dr. Anton Svetlin in Ivan Zrimšek.

V Svet Centra za 
socialno delo Kamnik 
je bila kot predstavnica 
Občine Kamnik 
imenovana Vesna 
Janežič, ki ji mandat 
začne teči 23. marca 
prihodnje leto.

Zavod za turizem in 
šport v občini Kamnik

Kamnik – Na turističnem 
območju Srca Slovenije ima 
občina Kamnik najbolj raz-
vejano in pestro turistično 
ponudbo s posameznimi 
turističnimi točkami, ki so 
razpršene po celi občini. 
Pomembno vlogo pri infor-
miranju turistov na podeže-
lju igrajo turistična društva, 
ki upravljajo točke dedišči-
ne (Turistično društvo Gora 
sv. Mikavlaž upravlja mež-
narijo ob cerkvi sv. Miklav-
ža, Turistično društvo 
Kamn© k Budnarjevo muzej-
sko hišo v Zgornjih Palov-
čah), skrbijo za razvoj turis-
tičnega območja (Turistično 
društvo Kamniška Bistrica v 
dolini Kamniške Bistrice, 
Turistično društvo Tuhinj-
ska dolina v Tuhinjski doli-
ni in v bližini Term Snovik, 
Športno turistično in kul-

turno društvo Brezje nad 
Kamnikom okoli Brezij nad 
Kamnikom) ter skrbijo za 
razvoj kraja, kot na primer 
Turistično društvo Motnik v 
Motniku. Vsa na šteta druš-
tva so tudi partnerji celotne-
ga projekta.
V prvi fazi, leta 2013, smo 
zagotovili in nadgradili 
infrastrukturo lokalnim TIC 
točkam (promocijske stojni-
ce, stojala za kolesa, usmer-
jevalne table, prodajne vitri-
ne, sončno celico in računal-
nik), izdali smo dve številki 
lokalnega časopisa Tuhinj-
ski glas, izvedli tečaj za turi-
stične informatorje in zago-
tovili plačilo informatorjem 
na posamezni turistični toč-
ki. V drugi fazi, ki je poteka-
la letošnje leto, pa smo prav 
tako zagotovili plačilo infor-
matorjem na posamezni 
turistični točki in izdali tri 
številke lokalnega časopisa 
Tuhinjski glas.

Vzpostavitev TIC 
točk na podeželju
Z letošnjim letom se zaključuje dvoletni projekt 
»vzpostavitev tic točk na podeželju srca 
slovenije«, ki ga koordinira Zavod za turizem in 
šport v občini Kamnik, delno pa ga financira 
evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja.

Katja Urankar

Kamnik – Kamničani smo 
se, tako kot vse zadnje sobo-
te v mesecu, veselili tudi 
tokratne tržnice Okusi 
Kamnika. Bila je že praznič-
no obarvana. Poleg že dodo-
bra poznanih izdelkov z 
okoliških kmetij, domačih 
jogurtov in drugih mlečnih 
izdelkov, jajc, mesnih suhih 
in polsuhih izdelkov, kruha 
in podobnega so se stojnice 
šibile tudi pod prazničnimi 
izdelki: Miklavževimi piško-
ti, adventnimi venčki ter 
pletenimi copatki, rokavica-
mi in drugimi volnenimi 
izdelki, ki bodo prav prišli v 

prihajajoči zimi. Podjetje 
Anton Meso Kamnik je obi-
skovalcem ponujalo kamni-
ško kajžarco z ženofom in 
kamniško Etino gorčico, ki 
je šla tako rekoč za med. V 
prostorih TIC-a je potekala 
delavnica izdelave tradicio-
nalnih adventnih venčkov, 
ki jo je vodila Sabina Rom-
šak. Kljub vlažnemu in 
meglenemu vremenu je 
bilo vzdušje prijetno, naku-
pi pa zdravi, ekološki in 
lokalno obarvani. Zato vab-
ljeni na Okuse Kamnika 
tudi zadnjo letošnjo soboto, 
ko bo še posebej lepo, saj bo 
mesto odeto v praznično 
odejo.  

Okusi Kamnika že 
praznično obarvani

Jasna Paladin

Kamnik – Občino Kamnik je 
na pobudo svetnika Antona 
Iskre v sredo, 26. novembra, 
obiskala azerbajdžanska 
delegacija gospodarstveni-
kov s področja turizma, ki se 
je minule dni mudila v Slo-
veniji. Njihov glavni namen 

je obiskati in spoznati naj-
pomembnejše turistične 
točke v Sloveniji, zato so se 
temu področju posvetili tudi 
na obisku v Kamniku. V 
prostorih občine so jih spre-
jeli župan Marjan Šarec, 
podžupan Matej Slapar, 
direktor občinske uprave 
mag. Ivan Kenda in pred-

stavnica Zavoda za turizem 
in šport v občini Kamnik 
Alenka Hribar. 
Gostje so poudarili, da slo-
venski turizem zanje pred-
stavlja pomemben potenci-
alni trg, zanimajo pa se 
predvsem za ponudbo slo-
venskih naravnih zdravilišč, 
medicinskega turizma, luk-

suznega turizma in t. i. 
»eko« turizma, kjer ima 
Kamnik, kot je poudaril 
župan Marjan Šarec, kon-
kurenčno prednost pred šte-
vilnimi drugimi destinacija-
mi. V kamniški občini se 
namreč lahko pohvalimo s 
Kamniško -Sav in j sk imi 
Alpami, edinstveno Veliko 
planino, parkom Arbore-
tum Volčji Potok z golfom, 
Naravnim zdravilnim gajem 
Tunjice, Termami Snovik 
in srednjeveškim mestom 
Kamnik.
Obe strani sta zato izrazili 
željo po povezovanju in 
izmenjavi turistov.

Obisk iz Azerbajdžana
delegacija turističnih gospodarstvenikov iz azerbajdžana je v občini iskala 
turistični potencial in ponudbo.
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Jasna Paladin

Kamnik – Občina Kamnik je 
z vsemi aktivnostmi na po-
dročju preventive in zmanj-
ševanja tveganj za nesreče 
in z izredno učinkovito in 
strokovno organiziranostjo 
služb civilne zaščite že dol-
go vzor drugim slovenskim 
krajem in občinam ter pri-
mer dobre prakse na tem 
področju, od zdaj pa to ura-
dno dokazuje tudi prizna-
nje, ki ji ga je podelila Orga-
nizacija združenih narodov.
V okviru Urada ZN za 
zmanjšanje tveganja nesreč 
že od leta 2010 poteka kam-
panja Odporni na nesreče – 
moje mesto se pripravlja. 
Njen namen je večja vključi-
tev lokalne ravni v prizade-
vanja za zmanjševanje tve-
ganj za naravne in druge 
nesreče, pobuda pa temelji 
na Hjoškem okvirnem akcij-
skem načrtu za obdobje 
2005–2015: Krepitev odpor-
nosti držav in skupnosti 
proti naravnim nesrečam, ki 
ga je leta 2005 sprejelo 168 
držav, med njimi tudi Slove-
nija. Tudi na Upravi RS za 
zaščito in reševanje se zave-
dajo, da je lokalna raven 
ključna nosilka dejavnosti 
zmanjšanja tveganja nesreč, 
zato so se letos v pobudo ak-
tivno vključili in pri sodelo-
vanju v kampanji spodbudili 

Kamnik, ki je tako postal 
prvo mesto in občina s certi-
fikatom Mesto in občina, 
odporna na nesreče.

Pripravljenost, odziv in 
blaženje posledic
Urad ZN za zmanjšanje tve-
ganja nesreč je v občini Ka-
mnik prepoznal napredno 
občino z vidika varstva pred 
naravnimi in drugimi nesre-
čami, znano po tem, da učin-
kovito in uspešno izvaja raz-
lične naloge, vezane na celo-
vito upravljanje s celotnim 
ciklom naravnih in drugih 
nesreč – torej tako samo pri-
pravljenost kot odziv in bla-
ženje posledic. Kot pravijo, 
se učinkovitost odziva izka-
zuje pri številnih ujmah, ki 
so prizadele občino Kamnik 
(poplave, vetrolom, žled), na 
področju pripravljenosti raz-
vijajo sisteme za spremljanje 
poplavnih, potresnih in dru-
gih nevarnosti in jih vključu-
jejo v preventivna delovanja 

in priprave na učinkovitejše 
odzive, velik pomen pa ima 
tudi učinkovito delovanje ga-
silskih enot, ki opravljajo jav-
no gasilsko službo, in njiho-
vo povezovanje z ostalimi 
enotami zaščite in reševanja, 
kot sta Gorska reševalna 
služba in štab Civilne zaščite.

Certifikat je velika 
spodbuda za naprej
»Zavedamo se, da certifikat 
ne pomeni, da se nam zdaj 
ne bo nič več zgodilo. Je ve-
lika spodbuda za naprej in 
dokaz, da delamo pravilno, 
ker delamo z roko v roko ob 
vseh naravnih nesrečah, ki 

jih zadnje čase ni malo. Slo-
venija in tudi občina Ka-
mnik sta v veliki meri na 
udaru naravnih nesreč, ki 
jih je bilo v preteklosti neko-
liko manj. Za to se ob vsaki 
naravni nesreči vedno znova 
učimo. Učimo se, kako rea-
girati, kako ravnati in kako 
še zboljšati ta sistem, ki je 
že sedaj na visoki ravni. Ob-
čina Kamnik je lahko pono-
sna, da ima takšne člane ga-
silskih društev, štab Civilne 
zaščite Občine Kamnik in 
ne nazadnje tudi krajanke 
in krajane, ki se zavedajo 
pomena varnosti, ki se zave-
dajo pomena pravilnega rea-
giranja ob vseh možnih ne-
srečah,« je na slovesnosti 
povedal župan Marjan Šarec 
in se zahvalil predstavnici 
Urada združenih narodov 
za zmanjšanje tveganja ne-
sreč Biljani Markovi, ki mu 
je podelila certifikat.
Nekaj besed je prisotnim 
namenil tudi namestnik ge-
neralnega direktorja Uprave 
za zaščito in reševanje Bran-
ko Dervodel, kako občina 
Kamnik učinkovito in uspe-
šno izvaja različne naloge, 
vezane na celovito upravlja-
nje s celotnim ciklom narav-
nih in drugih nesreč, pripra-
vljenost, odziv in blaženje 
posledic pa sta zbranim v 
dvorani predstavila vodja in-
tervencij in član štaba Civil-
ne zaščite občine Kamnik 
Jože Oblak in zunanji stro-
kovni sodelavec občine, 
predstavnik Fakultete za 
gradbeništvo in geodezijo 
Primož Banovec.

Odporni na nesreče
Občina Kamnik je minuli teden prejela priznanje Urada Združenih narodov za zmanjšanje tveganja 
nesreč in tako postala prva slovenska občina s certifikatom Mesto in občina, odporna na nesreče.

Marjan Šarec je iz rok Biljane Markove kot prvi od slovenskih županov v podpis prejel 
certifikat Mesto in občina, odporna na nesreče. / Foto: Matic Zorman

Gostje so si ogledali tudi prenovljeno OŠ Toma Brejca in s tem povezane protipotresne 
ukrepe, ki so le eni od ukrepov občine za zmanjšanje tveganja nesreč. / Foto: Občina Kamnik

Kamnik se je s 
prejemom certifikata 
pridružil več kot 2200 
mestom na svetu, ki 
so priznanje že 
prejela, in postavlja 
Slovenijo na zemljevid 
držav, ki se zavedajo 
pomena zmanjševanja 
tveganj nesreč tudi na 
lokalnem nivoju.

Pred slovesnostjo v Domu kulture Kamnik so si 
gostje iz Urada ZN za zmanjšanje tveganja 
nesreč ogledali prenovljeno Osnovno šolo Toma 
Brejca in s tem povezane protipotresne ukrepe, 
ki so le eni od ukrepov občine za zmanjšanje 
tveganja nesreč. 

VABILO OBČANKAM IN OBČANOM
Občanke in občane vabimo na naslednje prireditve:

–   humanitarno tekmovanje Street Workout Kamnik za 
Anino zvezdico Kamnik, ki bo v nedeljo, 14. decem-
bra 2014, ob 16. uri v veliki telovadnici Osnovne šole 
Toma Brejca. Namesto vstopnic lahko obiskovalci 
podarite dva ali več izdelkov hrane z daljšim rokom 
uporabe in s tem nesebično pomagate družinam v 
stiski, ki jim želimo omogočiti lepše prihajajoče pra-
znike;

–   odprtje butičnega hotela Malograjski dvor, ki bo v 
ponedeljek, 15. decembra 2014, ob 17. uri, ter 

–   na proslavo ob državnem prazniku, dnevu samostoj-
nosti in enotnosti, ki bo v torek, 23. decembra 2014, 
ob 18. uri v dvorani Osnovne šole Toma Brejca. Slav-
nostni govornik bo predstavnik Slovenske vojske, 
polkovnik Branko Podbrežnik. V spremljajočem kul-
turnem programu bodo nastopili Mešani pevski 
zbor Odmev Kamnik, učenci Glasbene šole Kamnik 
in člani Foto kluba Kamnik.

Veselimo se srečanja z vami in vas lepo pozdravljamo.

Jasna Paladin

Kamnik – Občinski svetniki 
Občine Kamnik se bodo na 
svoji 3. seji sestali v sredo, 17. 
decembra. Na dnevnem redu 
jih čaka sedemnajst točk, 
vsaj pri dveh pa je pričakova-
ti obsežno razpravo. Svetni-
ke namreč čaka odločanje o 
Investicijskem programu za-
menjave sedežnice Šimno-
vec, v prvi obravnavi pa se 
bodo lotili tudi predloga Od-
loka o proračunu Občine Ka-
mnik za leti 2015 in 2016. 
Iz gradiva je mogoče razbra-
ti, da župan Marjan Šarec in 
v. d. direktorja družbe Veli-
ka planina Leon Keder sve-
tnikom predlagata obnovo 
obstoječe sedežnice, saj naj 
bi bilo na podlagi analiz z 
vidika financiranja to edino 
možno izvedljivo, čeprav je 
jasno, da načrtovana investi-
cija dolgoročnega hitrejšega 
razvoja Velike planine ne bo 
omogočala. Predvideni stro-
ški obnove obstoječe dvose-
dežnice so ocenjeni na 312 

tisoč evrov, v občinskem 
proračunu za leto 2014 pa je 
še zagotovljenih 380 tisoča-
kov v okviru Računa finanč-
nih terjatev in naložb za do-
kapitalizacijo družbe Velika 
planina, in sicer namensko 
za sedežnico Šimnovec. Pre-
dlagana investicija občin-
skega proračuna tako ne bo 
dodatno obremenila. Dvose-
dežnica Šimnovec je bila za-
radi neizvedenih posebnih 
pregledov v skladu s pravil-
nikom o tehničnem pregle-
du žičnic zaustavljena v za-
četku decembra lani, dovo-
ljenje za obratovanje pa ima 
le še do 21. januarja 2015.
Svetniki bodo v sredo med 
drugim odločali tudi o pra-
vilniku o sofinanciranju 
programov na področju so-
cialno-humanitarne dejav-
nosti v občini, o merilih 
uporabe in oblikovanju cen 
za najem športnih objektov 
in o letni vrednosti točke za 
izračun nadomestila za upo-
rabo stavbnega zemljišča za 
leto 2015.

Svetniki o sedežnici  
in proračunu

Kamnik – Občina Kamnik je pred dnevi na svoji spletni strani 
objavila razpis za javno zbiranje ponudb za prodajo mobilne-
ga drsališča s hladilnim agregatom. Gre za drsališče, ki ga je 
občina kupila leta 2008 za 120 tisoč evrov, izhodiščna cena 
pri omenjeni prodaji pa je 16.900 evrov. Na občini in na Za-
vodu za turizem in šport v občini Kamnik so že večkrat poja-
snili, da je drsališče, ki ga zdaj prodajajo, v mnogih stvareh 
neprimerno in tudi že dotrajano, predvsem pa je za občino 
bistveno ceneje, če drsališče vsako leto najamejo, kot to dela-
jo zadnja leta. Ponudbe bodo na občini sprejemali do pone-
deljka, 22. decembra, do 10. ure, javno odpiranje ponudb pa 
bo istega dne ob 13. uri v prostorih Občine Kamnik. J. P.

Občina Kamnik prodaja drsališče

Kamnik – Decembra Zavod za turizem in šport v občini 
Kam nik pripravlja brezplačne dogodke in prireditve, zaradi 
česar bo v starem mestnem središču začasno nekoliko spre-
menjen prometni režim. Od 5. decembra 2014 do 15. marca 
2015 bo zaradi drsališča zaprt del parkirišča za frančiškan-
skim samostanom. V ponedeljek, 22. decembra, bodo med 
16. in 21. uro zaprta Maistrova ulica, Glavni trg in Medvedo-
va ter odsek med sodiščem in Malograjskim dvorom, prav 
tako pa tudi cesta med pošto in Šutno. Ožje mestno sredi-
šče bo zaradi prazničnih prireditev zaprto tudi od 26. do 31. 
decembra, vsak dan med 18.30 in 2.30. J. P.

Zaradi prireditev spremenjen prometni režim
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Pogosto se vprašam, kaj je 
botrovalo nenadnemu propa
du kamniške industrije. Ob 
izvolitvi je eden od županov 
nekoč dejal, da bo iz Kamnika 
naredil turistično mesto, v 
katerem industrija nima česa 
iskati. Prvi podjetji, ki sta 
potem zaprli svoja vrata, sta 
bili tovarna usnja UTOK in 
Rudnik kaolina Črna. Po osa
mosvojitvi so kamniška podje
tja zapirala vrata kot po teko
čem traku. Mesto Kamnik se 
je v tem času spremenilo v 
spalno naselje. O turističnem 
mestu pa še danes ni ne duha 
ne sluha, kaj šele da bi se s tem 
občani lahko preživljali. 
O turističnem razvoju se vsa 
leta izpostavlja Velika plani
na, ki nam je lahko prej v sra
moto kot v ponos, ker občina 
in vsi akterji, ki so povezani z 
razvojem turizma v Kamni
ku, ne znajo ali nimajo intere
sa, da bi se lotiti zadeve, kot je 
treba. Tu so še terme Snovik, a 
je to premalo, da bi privabili v 
Kamnik in njegovo okolico več 
turistov. Predvsem je škoda 
zgodovinskega potenciala, ki 
se v kamniški občini res ponu

Nekdanja 
smodnišnica 
turistična 
atrakcija

Pisma
ja na vsakem koraku, a vplete
ni žal ne vidijo pravega intere
sa oziroma ne znajo izrabiti 
priložnosti. 
Ko se malo zamislim, kaj bi se 
vse dalo turistično tržiti v 
Kamniku in okolici, ideje kar 
vrejo na plano: denimo dolino 
Kamniške Bistrice, rokovnja
če, drvarje, plavljenje lesa po 
reki Bistrici, divje lovce, skri
vače, apnarje, oglarje, idealen 
kraj, ki kar sam kliče po uredi
tvi tematskega muzeja na pro
stem, da ne omenjam zamuje
nih priložnosti pri zaprtju 
podjetij Rudnika kaolina 
Črna in tovarne usnja Utok. 
Na tovarno upognjenega 
pohištva STOL nas na gradu 
Zaprice spominja slavni stol 
rex. Prav v zadnjem času 
kaže, da nam bo zadnji vlak 
odpeljal še eno priložnost, saj 
je tudi smodnišnica nedavno 
zaprla vrata. Je kdo od občin
skih veljakov pomislil, da bi se 
splačalo ohraniti vsaj spomin 
na to podjetje v obliki odprtja 
muzejske zbirke ali tematske
ga parka, še preden vse delov
ne naprave za izdelavo smod
nika ne končajo na odpadu? 
Ta edinstvena proizvodnja 
črnega smodnika, ki ima pes
tro, tudi tragično zgodovino, 
bi si iz vidika ohranjanja kul
turne dediščine vsekakor za
služila obeležje. Ne nazadnje 
je smodnišnica mnogim gene
racijam omogočala preživetje, 
tudi sam sem tam petindvajset 
let služil ljubi kruhek. 

Vilko Rifel

V Kamniškem občanu, ki je izšel v petek, 28. novembra, smo 
pri članku Boksar v črno-belih fotografijah napačno zapisali 
ime avtorja edine slovenske knjige o boksu – to ni Janez 
Gole, ampak Gale. Pri članku Kam so šle vse fabrike? pa je 
v podpisu pod sliko zapisano, da se je Utokova zgodba kon-
čala leta 1988. Pravilno je leto 1998, kar je razvidno tudi z 
druge fotografije. Za napaki se opravičujemo. Uredništvo

Popravka

Jasna Paladin

Kamnik – V Dnevnem cen
tru Štacjon, namenjenem 
osebam z dolgotrajnimi 
težavami v duševnem zdrav
ju, njihovim svojcem in bliž
njim, se je praznično vzduš
je začelo prvi decembrski 
dan, ko so odprli svoj drugi 
Hišni sejem.
»Hišni sejem smo prvič pri
pravili že lansko leto, in ker 
je bil zelo dobro sprejet, smo 
ga ponovili tudi letos. Naj
verjetneje bo zdaj postal tra
dicionalen, saj uporabnikom 
ogromno pomeni, da razsta
vijo stvari, ki so jih izdelali 
sami. Zelo so ponosni, da so 
ti izdelki všeč tudi drugim, 
da so uporabni. Tako močno 
pridobijo na občutku korist
nosti in samozavesti,« nam 
je povedala vodja centra 
Anja Koželj in dodala, da se 
uporabniki (v program jih je 
vključenih blizu štirideset, 
dnevno pa se jih v centru 
povprečno zvrsti od 15 do 
20) preko celega leta udele
žujejo najrazličnejših delav
nic in aktivnosti. Na delavni
cah učenja samostojnega 
življenja denimo kuhajo in 

šivajo, športne aktivnosti 
zajemajo telovadbo, spreho
de ali pa balinanje pri sose
dih iz društva upokojencev, 
nekatere aktivnosti so name
njene učenju različnih soci
alnih veščin, veliko pa je 
tudi ustvarjalnih delavnic. 

In kaj vse so ustvarili in raz
stavili? Pletene torbice za 
telefone, ogrlice, obeske za 
ključe iz filca, torbe iz starih 
kavbojk, novoletne voščilni
ce, domačo marmelado in 
bezgov sirup, pisane svečke 
in še mnogo drugega, pri

mernega prav za decembrs
ka obdarovanja.
Zbrane prostovoljne prispe
vke bodo namenili za delo
vanje svojih programov, da 
se bodo tudi v prihodnjem 
letu lahko naučili in ustvari
li še veliko stvari.

Hišni sejem v Štacjonu
Uporabniki, mentorji in prostovoljci iz Dnevnega centra Štacjon so svoja vrata minuli teden odprli še 
bolj na široko. Predstavili so namreč izdelke, ki so jih izdelali čez celo leto, in tako marsikomu olajšali 
nakup daril.

Uporabniki, mentorji in prostovoljci iz Dnevnega centra Štacjon prvi dan Hišnega sejma

Franc Svetelj

Kamnik – Udeleženci zbora 
so kritično pretresli svoje 
dosedanje delo, na kar jih je 
napotilo tudi dejstvo, da na 
oktobrskih lokalnih volitvah 
niso pridobili nobenega sve
tniškega mesta v občinskem 
svetu. Doslej so imeli kam
niški socialni demokrati v 
občinskem svetu najprej šti
ri svetnike, po odhodu ene 
svetnice v DESUS pa tri 
svetnike. Uspešnejši so bili 
pri volitvah v svete KS, kjer 
so bili kandidati SD izvolje
ni v sedmih svetih KS. 
Rezultat bi bili še boljši, če 
ne bi posamezni člani SD 
kandidirali na listah s pod
poro volivcev.
Člani SD so menili, da je v 
preteklem obdobju občinska 
organizacija SD premalo 
odločno izražala jasna poli
tična stališča do najbolj 
aktualnih vprašanj v občini 
Kamnik in da se je to odra
žalo tudi v občinskem svetu, 
kjer je bila SD v koaliciji z 
županovo stranko (Pozitiv
no Slovenijo) in so se svetni
ki SD bolj ali manj individu
alno opredeljevali do posa
meznih vprašanj. Zato je bil 

eden izmed zaključkov zbo
ra članov, da mora občinska 
organizacija SD okrepiti 
svojo aktivnost in se jasno 
opredeljevati do najpomem
bnejših, zlasti razvojnih pro
blemov občine Kamnik. 
Predsednik Jože Goltnik, ki 
je bil doslej zelo aktiven tudi 

kot predsednik KO ZB za 
vrednote NOB Tuhinj in v 
drugih organizacijah in 
društvih, je ob zaključku 
poudaril, da se zaveda odgo
vorne in nehvaležne vloge 
predsednika in da bodo 
morali člani predsedstva biti 
aktivni na posameznih pod

ročjih ter da se morajo 
rezultati dela organizacije 
bolj odražati tudi preko 
sredstev javnega obveščanja 
v občini Kamnik. V svojem 
programu se bodo zavzema
li za razvoj turizma, ureje
nost infrastrukture, ekološ
ko kmetovanje, ki bo pripo
moglo večji prepoznavnosti 
Kamnika. Podpirali bodo 
programe, ki bodo omogo
čali nove zaposlitve mladih. 
Razvoj socialnega podjetniš
tva je ena od razvojnih mož
nosti, ki jih želijo socialni 
demokrati podpreti. Progra
mi EU, socialni skladi ponu
jajo možnost za razvoj pro
jektov, ki so prijazni do oko
lja in ljudi. V svojem progra
mu in delovanju bodo spod
bujali razvoj, ki je prijazen 
do starejših, otrok in social
no šibkih prebivalcev v obči
ni. Prizadevali si bodo za 
ohranjanje standarda v izo
braževalnih ustanovah in 
skrbeli za razvoj programov, 
ki bodo upoštevali potrebe 
vseh občanov. 
Kamniški socialni demokra
ti želijo, da bi se Kamnik 
razvijal v prijazno okolje, ki 
bi privabilo čim več turistov 
in ljudi dobre volje.

Novi predsednik je Jože Goltnik
Na zboru članov kamniške občinske organizacije Socialnih demokratov 1. decembra 2014 so člani za 
novega predsednika izbrali Jožeta Goltnika s Češnjic, za podpredsednico pa Fadilo Bužimkić Halilović 
iz Kamnika.

Jože Goltnik, novi predsednik OO SD Kamnik

Kamnik – Iz GRS Kamnik sporočajo, da se akcija zbiranja 
pomoči za družini Aleša Holca in Petra Mežnarja – članov 
Društva Gorska reševalna služba Kamnik in Alpinističnega 
odseka Kamnik pri PD Kamnik, ki sta že od konca julija 
pogrešana v kitajskih gorah – nadaljuje. Že štiri mesece 
poteka akcija pošiljanja SMS-sporočil na številko 1919 s 
ključno besedo GORA5, s čimer lahko prispevamo pet evrov. 
Denar lahko nakažete tudi na transakcijski račun PD Kam-
nik pri NLB št.: SI 56 0231 1026 1048689. Nesreča je ganila 
tudi kiparja in slikarja Petra Jovanoviča iz Dolenje Žetine v 
Poljanski dolini, ki je včeraj v prostorih Društva GRS Kamnik 
na Perovem v prodajni namen razstavil deset svojih slik, 
izkupiček pa bo podaril družinama Aleša in Petra. J. P.

Pomoč Aleševi in Petrovi družini se nadaljuje

Kamnik – Občanka Mojca Jončeska Malovrh nas je opozori-
la na neprijetno zgodbo, povezano z njeno družino. Živi z 
možem Acem, ki je lansko leto doživel hudo možgansko 
kap. Po dolgotrajni rehabilitaciji se mu je stanje sicer izbolj-
šalo, a njegovo bolezen so, kot kaže, nekateri izrabili. »Med 
prvonovembrskimi prazniki so me sosedje opozorili, da v 
blokih na Medvedovi nekdo zbira denar za voziček za Aca. 
Ljudi sem spraševala, če vejo kaj konkretnega. Vsi so nekaj 
vedeli, pa noben kaj več. Na policiji sem želela podati prija-
vo, pa so mi rekli, da če nimam konkretne osebe, ki je denar 
dala, ne morejo sprejeti prijave. V drugi polovici novembra 
pa sem prijavo podala po tem, ko me je nagovoril stanova-
lec bloka na Medvedovi in vprašal, če se je Acu stanje popra-
vilo, saj ga je videl samega hoditi okoli in da je tudi on pri-
speval denar. Vsem ljudem bi se rada zahvalila za priprav-
ljenost pomagati in jih istočasno opozorila, da je bilo Acovo 
ime in njegova prizadetost nizkotno zlorabljena, prav tako 
kot je bila zlorabljena pripravljenost ljudi pomagati.« J. P.

Acovo ime je bilo zlorabljeno
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Jasna Paladin

Kamnik – Društvo z zanimi-
vim imenom – KUD Hiša 
keramike, zakaj pa ne majo-
lika – je pobudnica in gonil-
na sila projekta Tatjana Hla-
čer 1. decembra predstavila v 
salonu gradu Zaprice, za tem 
pa so se občani odpravili še 
na Šutno, kjer so uradno od-
prli njihove prostore ali Hišo 
majolike, kot so poimenovali 
svoj atelje, ki jim ga je v upo-
rabo ponudila Marina Apar-
nik. Zanimanje zbranih je 
dokaz, da Kamničani majoli-
ko zelo pogrešajo.
»Gre za zgodbo našega me-
sta, ki je prepleteno z glino 
in keramiko. V društvu ima-
mo vizijo, ki si jo želimo ure-
sničiti v prihodnjih petih le-
tih. Želimo namreč, da Ka-
mnik postane mesto kerami-
ke in kot tako svoje mesto 
najde na zemljevidu Sloveni-
je in Evrope. Dovolimo si sa-
njati, da bomo s svojo dejav-
nostjo in povezovanjem oži-
vili Šutno. Majolika je Ka-
mničanom veliko pomenila 
in njene zgodbe ne smemo 
izpustiti iz mesta, ne smemo 
je spregledati, ker gre pre-
prosto za identiteto našega 
kraja. V društvu si želimo 
ohraniti tudi značilne posli-
kave ter lončarstvo in pečar-

stvo, ki je bilo včasih na 
Kam niškem močno priso-
tno. A ne bomo nostalgični. 
Dediščino bomo nadgrajeva-
li za današnje potrebe, sode-
lovali bomo tudi z oblikovalci 
in umetniki. Pričakujem kra-
sno sodelovanje,« je bila na 
odprtju Hiše keramike opti-
mistična pobudnica projekta 
Tatjana Hlačer. Poleg nje so 
se projektu pridružili še Ire-
na Radej, Sanda Kürbus 
Zore, Slavica Cvetek, Polona 
Zajc, Denis Kuhar, Mojca 
Žalik in Lojze Ravnikar. 

Organizirali bodo Dneve 
majolike
Pobudo keramikov so poz-
dravili tudi na občini in na 
Zavodu za turizem in šport 
v občini Kamnik. Odprtja 

Hiše keramike sta se udele-
žila oba kamniška podžupa-
na Igor Žavbi in Matej Sla-
par, v. d. direktorja zavoda 
Franci Kramar pa je pouda-
ril, da podpirajo vse ideje, ki 
bi oživile staro mestno sre-
dišče. »Nove pridobitve smo 
seveda zelo veseli. Dogovar-
jali smo se že o tem, da bi ob 
dnevih narodnih noš skupaj 
pripravili tudi Dneve majoli-
ke, saj je glavni cilj nas vseh 

ta, da majolika iz Kamnika 
ne izgine,« nam je med dru-
gim povedal Kramar.
Hiša keramike bo atelje od-
prtega tipa. Obiskovalci bodo 
ob obisku lahko izvedeli za-
nimivosti o zgodovini majo-
lik, keramike bodo lahko 
opazovali pri delu, organizi-
rali bodo tudi delavnice, saj 
nameravajo namestiti tudi 
lončarsko peč, vse izdelke pa 
je mogoče tudi kupiti.

Dobrodošli v Hiši keramike
Keramiki iz Kamnika in okolice so se povezali v KUD Hiša keramike, zakaj pa ne majolika in na Šutni 
uredili atelje odprtega tipa. Spomin na majoliko je treba ohraniti, a ne bomo nostalgični, pravijo.

Društvo Hiša keramike, zakaj pa ne majolika je ustanovilo osem keramikov iz Kamnika in 
okolice. / Foto: Občina Kamnik

Hiša keramike na 
Šutni 29 je odprta od 
ponedeljka do petka 
od 16. do 18. ure in ob 
sobotah od 10. do 13. 
ure.

Na razstavi ob odprtju Hiše keramike je bil na 
ogled tudi znameniti krožnik Rudolfa Schnabla  
z motivom Pegama in Lambergarja iz zbirke 
družine Hribovšek, nekaj drugih njihovih 
izdelkov, pa tudi poslikave Irene Radej in 
Slavice Cvetek ter nekaj izdelkov iz drugih 
družinskih zbirk.

Danica Zavrl Žlebir

Kamnik – "Staša Tunja Bojičić 
(32) je svoj zasluženi letni do-
pust namesto za uživanje iz-
koristila za zbiranje pomoči za 
območja, ogrožena v poplavah 
v Srbiji in Bosni in Hercegovi-
ni. Na noge je dvignila vso Slo-
venijo, celo najvišji državni 
vrh, in samo v dveh dneh 
zbrala več kot 300 ton najo-
snovnejših potrebščin," je za-
pisal eden od medijev na po-
plavljenem Balkanu, kamor je 
bila namenjena pomoč Staše 
in njenih prostovoljcev.
Stašo so presunile podobe 
prizadetih v poplavah in 

skupaj s prijateljico Dašo 
Pavlovič sta prek Facebooka 
pozvali prijatelje, naj poma-
gajo. Odziv je bil takojšen in 
velik: zbrali so veliko količi-
no oblačil, hrane, igrač, ple-
nic, celo otroške posteljice 
in drugo opremo za otroke. 
Trgovci so se odzvali z dona-
cijami, v akcijo so se vključi-
li številni prostovoljci, ki so 
zbirali potrebne pripomoč-
ke in zbrano pakirali, za pre-
voz na ogrožena območja pa 
se je Staša dogovorila s Slo-
vensko vojsko. Na koncu je 
iz vojašnice v Mostah kreni-
lo na pot petnajst vlačilcev z 
zbrano pomočjo.

"Nikoli nisem bila bolj 
utrujena in bolj ponosna," 
je za Našo ženo povedala 
Staša, ki se ne počuti kot ju-
nakinja, pač pa anonimno 
dekle, ki je le želelo poma-
gati. Vsaj tako kot nase pa 
je Staša ponosna tudi na 
množico prostovoljcev, ki 
so ji pomagali, je ob spreje-
mu priznanja ljudje odprtih 
rok dejala tudi za Gorenjski 
glas. Pri tem ne pozabi 
omeniti svojih staršev in 
moža Jasmina. 
Ljudje odprtih rok so tisti, ki 
humanitarno delujejo na 
različnih področjih. Revija 
Naša žena vsako leto razgla-
si finaliste akcije, med njimi 
dobrotnika, darovalca, izje-
mno osebnost in dobrega 
človeka leta. Staša Tunja Bo-
jičić je ena od osemnajstih 
finalistov, katerih dejanja so 
letos zbudila največjo pozor-
nost in prepričala komisijo, 
ki izbira ljudi po dobrodel-
nih zaslugah. Z razglasitvijo 
ljudi odprtih rok želijo pou-
dariti njihovo prostovoljno 
delo za druge in širiti vre-
dnote solidarnosti in medse-
bojne pomoči.    

Pomagali so prizadetim 
v poplavah
V dobrodelni akciji Ljudje odprtih rok, ki jo že dve desetletji vodi revija 
Naša žena ob podpori Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in 
enake možnosti, je priznanje prejela tudi mlada Kamničanka Nastja Tunja 
Bojičić. 

Staša Tunja Bojičić 
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Katja Urankar

Kamnik – Posamezne sne-
žinke se že skrivajo med 
dežnimi kapljami in kažejo, 
da je zima pred vrati. Zime 
in njenih radosti se še pose-
bej veselijo otroci, ki komaj 
čakajo, da lahko preizkusijo 
nove smuči na snežnih str-
minah ali drsalke na kate-
rem od mestnih drsališč. 
Prav zato je Smučarski klub 
Kamnik zadnji vikend v no-
vembru v prostorih Doma 
kulture Kamnik organiziral 
že tradicionalni sejem ra-
bljene smučarske opreme. 
Kot nam je povedal Rok 
Jarc, član upravnega odbora 
Smučarskega kluba Ka-
mnik, ga z vmesnimi preki-
nitvami prirerajo že nekje 
od leta 1998. Sejem je iz 
leta v leto bolje obiskan in 
tudi letošnje leto ni bilo iz-

jema – privabil je okoli 
2500 obiskovalcev, zame-
njalo oziroma kupilo pa se 
je približno 700 kosov. 
Tako otroci s svojimi starši 
kot tudi vsi drugi so lahko 
izbirali med velikim števi-
lom rabljenih smuči, palic, 
smučarskih čevljev, na vo-
ljo pa so bila tudi smučar-
ska oblačila in drsalke, celo 
sani. »Sejem vsako leto do-
seže svoj namen, to pa je, 
da se omogoči otrokom iz 
Kamnika in okolice, da pri-
dejo ugodneje do relativno 
dobre opreme bodisi za zi-
movanja bodisi za trenira-
nje na bližnjih gričih,« je še 
povedal Jarc. Na spletnem 
omrežju Facebook še pozi-
vajo, da naj se jim vsi tisti, 
ki še niso prevzeli opreme 
ali denarja od prodanega, 
oglasijo, da se bodo dogovo-
rili za prevzem.

Rabljene smuči, 
drsalke, sani ¼
Sejem rabljene smučarske opreme je privabil kar 
2500 obiskovalcev.

“Ob prihajajočem novem letu vam 
želimo obilo osebne sreče in zdravja.”

Maja Oražem, mag. farm., Lekarna Kamnik – Šutna

Dežurni lekarni od 1. 1. 2014  
do 31. 12. 2014: 
• Lekarna Kamnik  

ned in praz 09.00 — 12.00
• Lekarna Domžale  

sob, ned in praz 17.00 — 20.00

w
w

w
.m

es
tn

el
ek

ar
ne

.s
i

Obiskovalci so lahko izbirali tudi med pestro ponudbo 
rabljenih drsalk in smučarskih čevljev.
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The Immortals (Neumrljivi)
Božična predstava, 17. December 2014 ob 19:30,  

Dom Kulture Kamnik

Vstopnice so na voljo na blagajni Doma kulture Kamnik in na spletni strani WWW. mojekarte.si.

The Immortials – Musical                                 Avtor fotografije: Jernej Kokol
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Medijski pokrovitelj:

Katja Urankar, Bojana 
Klemenc

Kamnik – V zadnjem času 
pogosto slišimo, da so časi 
zelo težki, da mladi nimajo 
prihodnosti in da se ničesar 
ne da storiti. Zaradi manjše 
kupne moči in zahtevnejših 
pogojev umirajo stara mest-
na središča, ljudje pa raje 
kupujejo v nakupovalnih 
središčih.

Zlata ptička: cenijo trud 
domačih kmetovalcev
A vse le ni tako črno: tudi 
naša Šutna se ponovno pre-
buja, zahvaljujoč mladim 
nadobudnim posamezni-
kom, ki jih ni strah novih 
izzivov in ki so pripravljeni 
stvari vzeti v svoje roke. Ne 
samo za njih same, pač pa 
za vse nas, za vse Kamniča-
ne, ki si želimo raznovrstne 

in kakovostne ponudbe. Ena 
izmed njih je tudi Polona 
Štolfa, mlada mamica, usta-
noviteljica Zlate ptičke, ki 
ima izredno voljo do vzdrže-
vanja lastne kondicije z 
zdravo prehrano in veliko 
željo po osebnem napredku. 
S svetovno uveljavljeno 
licenco NCSF je v preteklo-
sti delala kot osebna trener-
ka in prehranska svetovalka, 
kar ji bo zelo pomagalo pri 
novi dejavnosti. Drži se 
načela Zdrava prehra-
na=dolgoročna naložba!, s 
katerim je ne samo sebi, pač 
pa še marsikomu pomagala 
h kakovostnejšemu življenj-
skemu stilu. Kot pravi, mla-
dim trenutna situacija v 
državi res ni najbolj naklon-
jena, a to nam ne sme služi-
ti kot izgovor. Svetuje, naj 
nehamo stremeti k boljše-
mu jutri, pač pa sledimo 
svojim sanjam; točno dolo-

Šutna se prebuja z Zlato 
ptičko in Hišo Belin
V zadnjih dneh sta se na Šutni odprla dva nova lokala – trgovinica z lokalno pridelano hrano in 
prodajni atelje osmih kamniških ustvarjalk. Skupna obema sta pogum mladih posameznikov, ki jih ni 
strah novih izzivov, pa tudi priložnost, da darila za decembrska obdarovanja kupimo kar v starem 
središču mesta.

Osem kamniških ustvarjalk unikatnih izdelkov je Hišo 
Belin odprlo v nekdanji mesnici Pr©  Ambrož na Šutni. 

Jasna Paladin

Tunjice – Člani Sadjarsko-vr-
tnarskega društva Tunjice in 
predstavniki Kmetijsko-goz-
darskega zavoda Ljubljana so 
v nedeljo, 30. novembra, v 
prostorih gasilskega doma v 
Tunjicah pripravili ocenjeva-
nje žganja. »Ocenjevanje 
smo v minulih letih pripravi-
li že večkrat, želimo pa si, da 
bi ga odslej vsako leto, saj 
ugotavljamo, da tovrstna oce-
njevanja močno pripomorejo 
h kakovosti žganja na našem 
območju. Sadjarji tako nam-
reč izvedo za napake, ki jih 
izvajajo, dobijo napotke za še 
boljšo žganjekuho, naš sku-
pen namen je namreč prav v 
iskanju kakovosti, saj se le 
tako žganje lahko tudi proda. 

Letos je bilo prav zaradi tega 
nekaj vzorcev res odličnih,« 
nam je povedal predsednik 
Sadjarsko-vrtnarskega druš-
tva Tunjice Valentin Zabav-
nik in dodal, da se v Tunjicah 
z različnimi projekti že vrsto 
let prizadevajo za obujanje 
sajenja starih sadnih sort, 
oživljanje travniških sadov-
njakov, oskrbo s sadjem iz 
bližine ipd. 
Na tokratnem ocenjevanju 
žganja so prejeli štirinajst 
vzorcev z različnih koncev 
občine Kamnik. Sadjarji so 
večinoma prinesli žganje iz 
mešanega sadja, nekaj pa je 
bilo tudi hruškovca. Najbolj-
ši so že znani, a društvo jim 
bo priznanja podelilo na 
občnem zboru v začetku 
januarja.

Ocenjevali so žganje

Bernard Jarc

Snovik – V četrtek, 4. decem-
bra, je v Termah Snovik pote-
kala Palčkova prireditev. Prav-
ljično obarvano popoldne se 
je začelo v hišici Hrast, kjer so 
se zbrali vsi ljubitelji Palčka 
Snovička. Ta jim je pripravil 
kar nekaj presenečenj. Prire-
ditev se je začela z nastopom 
pevskega zbora OŠ Šmartno v 
Tuhinju s prav posebno pes-
mico o Palčku Snovičku pod 
vodstvom Petra Pogačarja, ki 
je pesmico tudi uglasbil. Pra-
vljični svet je pričarala Lučka 
Drganc, ki nam je prebrala 
uvod v Pravljico o Palčku Sno-
vičku. Naš palček pa nima le 
pesmice, ampak tudi ples, kar 
so pokazali najmlajši plesalci 
OŠ Šmartno v Tuhinju, ki 
plešejo pod budnim očesom 
Alje Camara. Sledila je pred-
stavitev ilustratorke in slikar-
ke Nejke Selišnik, ki je naše-
mu palčku ustvarila podobo v 
pravljici. Po kratkem pogovo-
ru nam je zaupala, kje se je 
prvič srečala s palčkom in kje 

ga lahko otroci najdejo, prav 
tako pa nam je povedala, kako 
postaneš slikar in zakaj tako 
rada ustvarja za otroke. Prire-
ditve se je udeležil tudi direk-
tor Term Snovik Ivan Hribar, 
ki je skupaj s palčkom podelil 
zahvale vsem, ki so sodelovali 
pri projektu nastajanja prav-
ljice, pobarvanke, poti in celo-
tne podobe Palčka Snovička. 
Posebne zahvale so poleg 
zgoraj omenjenih prejeli še: 
Joži Hribar za izvedbo celot-
nega projekta Palčka Snovič-
ka, Joja Flis Jurko za računal-
niško oblikovanje pravljice, 
Tamara Damjanec za lektori-
ranje ter Olga Drolc za prido-
bitev kataložnega zapisa. Pri-
reditev je popestrila tudi raz-
stava Nejke Selišnik v restav-
raciji Potočka, ki so si jo ogle-
dali predvsem starši, medtem 
pa so otroci v družbi nasmeja-
nih animatork ustvarjali na 
ustvarjalni delavnici, plesali 
na plesni delavnici in se pre-
pustili pravljici ob pravljični 
urici. Prireditev je povezovala 
Nina Igrutinovič.

Palčkova prireditev

čimo cilje in že danes nare-
dimo korak k njihovi reali-
zaciji. Pove še, da je za odpr-
tje takšne butične trgovinice 
ob poplavi trgovskih centrov 
vsekakor potreben pogum. 
Prepričana je v kakovost 
izdelkov, ki jih ponujajo, in 
verjame, da bodo tudi obis-
kovalci cenili trud kmetoval-
cev in pridelovalcev naše 
dežele. To in njihovo doma 
pridelano hrano z najboga-
tejšo hranilno vrednostjo ter 
izdelke, pripravljene z ljube-
čo roko in občutkom za dob-
ro, srečno in zdravo življen-
je.

V Hišo Belin po košček 
ustvarjalnih sanj
V sredo, 26. novembra, je 
bilo v večernih urah na Šut-
ni nenavadno živahno. Na 
odprtju Hiše Belin, ki jo je 
na Šutni 50 odprlo osem 
kamniških ustvarjalk čudo-
vitih unikatnih izdelkov, se 
je trlo obiskovalcev in poten-
cialnih kupcev. Umetnice 
raznolikih ličnih stvari so za 
skupen prostor, v katerem 
bodo po njihovih besedah 
vsakemu obiskovalcu ponu-
jale košček svojih sanj, dobi-
le idejo letos poleti na kam-

niškem ustvarjalnem sej-
mu. Beseda je dala besedo, 
ustanovile so svojo zadrugo 
in s skupnimi močmi v zelo 
kratkem času pričarale pri-
jazno zgodbo, ki lahko pope-
stri dogajanje na umirajoči 
Šutni, obenem pa poskrbi, 
da tako domačini kot turisti 
lahko obdarimo sebe in svo-
je drage z zares izvirnimi in 
priročnimi darili.  
Svoje izdelke, narejene z 
bogato domišljijo in srčno 
ljubeznijo, tako na ogled in 
seveda za prodajo predstav-
ljajo Andreja Humar Gru-
den, Ajda Rems, Manja 
Rems, Vesna Kropivšek, 
Lara Bernot, Darja Goličnik, 
Špela Ličer in Marta Grk-
man, v njihovi ponudbi pa 
lahko najdete dekorativne in 
praktične unikatne izdelke 
iz filcane volne, okraske in 
nakit iz filca in v servetni 
tehniki, nakit iz gumbov, 
nakit iz recikliranih odpad-
nih kamnov, klekljane čip-
ke, dodatke za hišne ljub-
ljenčke in kaligrafske izdel-
ke, pletenine, torbice, oble-
ke, darilni program ... Pre-
verjeno lahko v vsakem 
kotičku trgovine s pozornim 
očesom odkrijete lepa prese-
nečenja za dušo in srce.
Avtorice domiselnih izdel-
kov so svoji trgovinici nade-
le ime po prvi slovenski ope-
ri Belin, katere avtor Jakob 
Frančišek Zupan je živel na 
Šutni, starodavnega boga 
Venetov Belina pa so nekdaj 
častili kot boga sonca in sve-
tlobe. Pogumne ustvarjalke 
so pokazale željo in voljo, da 
s svojimi izdelki osvetlijo in 
oživijo Šutno, mi pa jim 
želimo, da bi zgodba ustvar-
jalnih sanj zares uspešno 
obudila Šutno. Kamniške 
ustvarjalke so naredile prvi 
korak, a mi – kupci – mora-
mo naslednjega, zato vam 
za namig prišepnemo, da se 
v Hiši Belin skriva veliko 
novoletnih daril.

Vedno nasmejana Polona 
Štolfa, ustanoviteljica Zlate 
ptičke / Foto: Katja Urankar

V trgovinici imajo poseben prostor, namenjen gostujočim 
umetnikom, ki se bodo mesečno predstavljali občanom s 
svojimi stvaritvami. / Foto: Bojana Klemenc
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迎曦
ŠUTNA 76, KAMNIK

DELOVNI ČAS 11.00 - 23.00
TEL. 01 831 26 11

迎曦KI
TA

JSK
A RESTAVRACIJA YING XI

ZA VAS 
PRIPRAVLJAMO  

NAJBOLJŠE 
KITAJSKE JEDI. 

OB NAROČILU 
ENE JEDI VAM 
PODARIMO  
1 KITAJSKO PIVO  
(ne velja ob naročilu 
malice ali hrane na dom, 
posebna ponudba traja 
do 31. 1. 2015). 

HRANO VAM DOSTAVIMO TUDI NA DOM.

IZVRSTNE MALICE  
SAMO 5,5 EUR med 11. in 15. uro

VLJUDNO VABLJENI

Vse dobro v letu 2015!
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Bojana Klemenc

Kamnik – Prvo slovensko 
pevsko društvo Lira Ka-
mnik pod umetniškim vod-
stvom prof. Andreja Misso-
na je v petek, 28. novem-
bra, v avli Gimnazije in 
srednje šole Rudolfa Mai-
stra Kamnik pripravilo spo-
minski koncert Jesensko 
tiho, na odru pa so se jim 
pridružili še pevke in pevci 
MePZ Obala Koper pod 
umetniškim vodstvom Se-
bastjana Vrhovnika in Slo-

venski komorni zbor pod 
taktirko Martine Batič. 7. 
oktobra je minilo deset let 
od smrti Kamničana, ki je s 
svojim ustvarjanjem vidno 
zaznamoval slovensko glas-
bo v drugi polovici 20. sto-
letja, kamniški koncert Je-
sensko tiho pa predstavlja 
nadaljevanje muzikološke-
ga simpozija in koncerta v 
spomin Sama Vremšaka, ki 
je potekal 19. novembra v 
Ljubljani.

Skladbam je znal vdihniti 
čisto glasbeno misel
Katedra za zgodovino glasbe 
in Oddelek za glasbeno peda-
gogiko Akademije za glasbo 
je v sodelovanju s Sloven-
skim muzikološkim dru-
štvom v sredo, 19. novembra, 
v Ljubljani organiziral muzi-
kološki simpozij z naslovom 
Življenje in delo Sama Vrem-
šaka (1930–2004). Znanstve-
no srečanje je bilo namenje-
no predvsem predstavitvi no-
vih dognanj o njegovem pre-
malo znanem opusu. Ob 
Vremšakovem prejemu Ko-
zinove nagrade leta 2002 je 
komisija zapisala, da zna 

Vremšak skladbam vdihniti 
čisto glasbeno misel, ki je ko-
munikativna, neposredna in 
poslušalcu razumljiva, glas-
benikom pa ponuja veselje in 
užitek ob izvajanju. To so Li-
raši, s katerimi je bil Samo 
Vremšak tesno povezan, do-
kazali tako na koncertu v Slo-
venski filharmoniji po za-
ključku simpozija kot tudi na 
spominskem koncertu v Ka-
mniku, med drugim so zape-
li tudi Vremšakovo skladbo 
Zasuta usta pesnika Franceta 
Balantiča. 

Bil je ena najvidnejših 
glasbenih osebnosti 
Samo Vremšak ostaja v slo-
venski zavesti neminljivo 
navzoč kot eden izmed nepo-
grešljivih slovenskih sklada-
teljev, saj so bile tako njegove 
skladbe kot tudi bariton pri-
ljubljene in prepoznavne ši-
rom Slovenije. Vremšakovo 
glasbeno govorico v ustvar-
jalnem opusu in delu je 
vsem navzočim poslušalcem 
predstavila dr. Darja Koter z 
Akademije za glasbo, slavno-
stni govornik župan Občine 

Kamnik Marjan Šarec pa je 
izpostavil neizbrisen pečat 
na kamniški kulturi, ki ga je 
zapustil prof. Samo Vrem-
šak. Dodal je, da je kultura 
raznovrstna, a da je ravno 
pesem tista, ki se najhitreje 
in najbolje približa poslušal-
cu posamezniku, saj vsako-
gar spremlja tako v veselem 
kot žalostnem trenutku. 

Skrbel za glasbeno 
prihodnost
Profesor Samo Vremšak je 
bil sin kamniškega skladate-
lja in zborovodje Cirila 
Vremšaka. Diplomiral je iz 
kompozicije na ljubljanski 
Akademiji za glasbo in se 
najprej posvečal pevski kari-
eri, kasneje vse bolj kompo-
niranju. Vremšak je bil po-
memben tudi kot poustvar-
jalec – več kot 30 let je vodil 
kamniški zbor Lira, svoje 
glasbeno znanje pa je prena-
šal tudi na mlajše generaci-
je, saj je med drugim pouče-
val tudi na Osnovni šoli Fra-
na Albrehta, Srednji glasbe-
ni šoli in Akademiji za glas-
bo v Ljubljani.

SpOmiNSKi KONcert OB 10. OBletNici Smrti SAmA VremšAKA

Jesensko tiho odzvenelo
Na zadnji novembrski petek so številni kamniški ljubitelji zborovske glasbe obudili spomin na 
velikega kamniškega rojaka prof. Sama Vremšaka, skladatelja, dirigenta, zborovodjo, glasbenega 
pedagoga, solopevca, častnega občana Občine Kamnik.

Pevci Prvega slovenskega pevskega društva Lira Kamnik

Alenka Juvan

Kamnik – Ministrstvo za 
kulturo je v Prešernovem 
letu 2000 dalo pobudo za 
dan odprtih vrat v vseh slo-
venskih kulturnih ustano-
vah. Z leti je to postal Ta 
veseli dan kulture, množični 
kulturni dogodek in veselo 
praznovanje na 3. decem-
ber, rojstni dan slovenskega 
pesnika Franceta Prešerna. 
Tako si lahko tisti, ki imajo 

željo in veselje, brezplačno 
ogledajo notranjost kultur-
nih hramov po vsej Sloveni-
ji.
V Medobčinskem muzeju 
Kamnik (na Zapricah, v roj-
stni hiši Rudolfa Maistra in 
galeriji Miha Maleša) je po-
stavljenih več stalnih in ob-
časnih razstav. V galeriji so 
si obiskovalci lahko ogledali 
Kamniške umetnike iz gale-
rijske zbirke in razstavo V 
iskanju izgubljenih trenut-

kov – slikar Polde Mihelič; v 
rojstni hiši Rudolfa Maistra 
Rudolf Maister – domoljub, 
general, kulturnik, pesnik 
in bibliofil in občasno raz-
stavo Obrazi vojnega vsak-
dana (na kamniško-domžal-
skem območju v prvi svetov-
ni vojni), na gradu Zaprice 
Odseve kamniških tisočletij, 
Mesto – podeželje, Thoneto-
vo pohištvo ter še svežo ob-
časno Kam so šle vse fabri-
ke? Poleg najavljenih šol-

skih skupin so si razstave 
ogledali tudi posamezniki, 
Kamničani, obiskovalci iz 
okolice pa tudi iz bolj oddal-
jenih slovenskih krajev.
Posebna ponudba v MMK 
letos je bilo večerno javno 
vodstvo po razstavi Kam so 
šle vse fabrike? s sedmimi 
izbranimi kamniškimi to-
varnami, njihovimi izdelki, 
delavskim vsakdanom. 
Uvod v izredno dobro obi-
skano javno vodstvo, ki ga je 
imel avtor razstave Marko 
Kumer, je bila projekcija ar-
hivskega filma Mesto Kam-
nik in njegova stara indus-
trija iz leta 1975 (hrani Film-
ski arhiv pri ARS). 
Na Ta veseli dan kulture je 
Medobčinski muzej Kamnik 
obiskalo 613 občudovalcev 
kulture in umetnosti.

Ta veseli dan kulture
Dnevu odprtih vrat v slovenskih kulturnih ustanovah so se pridružili tudi v 
Medobčinskem muzeju Kamnik.

številni zbori še danes 
redno uvrščajo 
Vremšakova dela v 
svoj koncertni spored, 
kamniško poslušalstvo 
pa je z obiskom in 
navdušenjem nad 
koncertom dokazalo, 
da je Vremšakova 
glasba še vedno zelo 
aktualna in 
priljubljena.

Jasna Paladin

Kamnik – Prvi javni nastop v 
Glasbeni šoli Kamnik so 22. 
oktobra posvetili spominu na 
kamniškega skladatelja Sama 
Vremšaka. Ob tej priložnosti 
so pripravili zanimiv in bogat 
glasbeni program, poslušal-
cem pa so na kratko predsta-
vili tudi njegovo življenje in 

delo. Kot nam je povedala 
prof. Darja Seliškar, ki je kon-
cert organizirala in vodila, so 
bile še posebej zanimive ko-
morne zasedbe. Predstavili so 
se: dueti violončel, duet oboj, 
trio trobent, kvartet flavt in 
kvartet saksofonov ter števil-
ne solo točke.
»V letošnjem šolskem letu je 
Glasbena šola Kamnik pri-
dobila nove prostore, v delu 
stavbe, kjer so bili prej pro-
stori Centra za socialno delo 

Kamnik. S tem je rešena dol-
goletna prostorska stiska 
glasbene šole, pouk instru-
mentov sedaj poteka lažje in 
bolj kvalitetno, saj imajo 
skoraj vsi učitelji svojo učil-
nico. Novih prostorov se ve-
seli tudi več kot 600 nadar-
jenih učencev, ki pridobivajo 
svoje glasbeno ali baletno 
znanje,« je še povedala Dar-

ja Seliškar in na koncu doda-
la, da se bodo decembra na-
darjeni najmlajši učenci 
predstavili po vseh kamni-
ških vrtcih. Najbolj nadarje-
ni učenci, zborčki ter pihalni 
in godalni orkester glasbene 
šole pa se bodo predstavili 
na tradicionalnem božično-
-novoletnem koncertu glas-
bene šole, ki bo v sredo, 17. 
decembra, ob 18.30 v Vrem-
šakovi dvorani Glasbene 
šole Kamnik.

Zaigrali Vremšaku 
v spomin

Filip Majcen, Matic Tonin, Peter Gregorič in Gašper Tonin 
v kvartetu saksofonistov / Foto: Glasbena šola Kamnik
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Bojana Klemenc

Kamnik – Četrtkov dobro
delni koncert v organizaciji 
Mešanega pevskega zbora 
Cantemus Kamnik je bil 
drugi po vrsti, obiskovalcem 
pa je turoben novembrski 
večer polepšala pesem nas
topajočih zborov in ples 
otrok. Na začetku prireditve 
je vse zbrane nagovorila 
predsednica MePZ Cante
mus Kamnik Manca Pajnič 
in pojasnila, da so lansko 
leto zbrana denarna sred
stva z dobrodelne prireditve 
namenili Centru za socialno 
delo Kamnik, letos pa so se 
odločili, da k sodelovanju na 
koncertu povabijo učenke in 
učence Osnovne šole Toma 
Brejca, ne nazadnje je sep
tembra vodenje zbora Can
temus prevzela Mateja Kali
šnik, učiteljica glasbe na tej 
šoli. Ravno zato so vsa letoš
nja zbrana sredstva nameni
li Šolskemu skladu OŠ 
Toma Brejca, iz katerega se 
plačujejo malice, kosila in 
vse ostale plačljive šolske 

dejavnosti šolarjem, ki pri 
hajajo iz socialno šibkih 
družin.
Ravnateljica OŠ Toma Brej
ca Mojca Rode Škrjanc se je 
zahvalila za vse zbrane pris
pevke in zagotovila, da bodo 
marsikateremu šolarju pole
pšali šolski vsakdan, vse pri
sotne pa je nagovoril tudi 
župan Občine Kamnik Mar
jan Šarec ter poudaril, da je 
po občini vse več dobrodel
nih dogodkov, a žal tudi vse 

več socialnih zahtevkov in 
ljudi v stiski. Izrazil je željo, 
da bi bile tovrstne prireditve 
nepotrebne in bi bilo za vse 
vsega dovolj. A ker temu žal 
ni tako, je svoj nagovor zak
ljučil z mislijo: »Upajmo, da 
bomo otrokom resnično lah
ko omogočili vse tisto, kar si 
želijo. A ne le tistega, kar si 
želijo, pač pa tisto, kar potre
bujejo.« 
S to mislijo se je nadaljeval 
lep večerni program, katere

ga so poleg ubranega petja 
MePZ Cantemus soobliko
vali še glasovi Mladinskega 
in Otroškega pevskega zbo
ra OŠ Toma Brejca, vsi trije 
zbori pod vodstvom Mateje 
Kališnik ter članice ženske 
vokalne skupine Vox Annae 
pod vodstvom Aleša Seduša
ka. Dobrodelno prireditev so 
učenci OŠ Toma Brejca 
popestrili še z izvrstnimi 
plesnimi točkami in glasbe
nimi nastopi.

S pesmijo povabili  
k dobrodelnosti
V četrtek, 27. novembra, je telovadnico OŠ Toma Brejca napolnila pesem, tista iskrena, živahna, ki 
seže do srca.

Tudi letos je MePZ Cantemus Kamnik skupaj z učenci OŠ Toma Brejca organiziral 
dobrodelni koncert in vse zbrane prispevke namenil Šolskemu skladu OŠ Toma Brejca.

Jasna Paladin

Šmarca – Hudo preprosto je 
knjiga več kot petdesetih 
kuharskih receptov in več 
kot osemdesetih nasvetov za 
© naredi sam©  izdelke, ki so 
jih prispevali slovenski 
ustvarjalci, že s svojim nas
lovom pa sporoča, da je 
namenjena prav vsakemu 
od nas.
»Vsi ustvarjalci imajo res 
velik talent, ki so ga v knjigi 
pokazali v svoji najlepši luči, 
in zares smo lahko ponosni, 
da je knjiga v celoti nastala v 
Sloveniji, z osrednjim doga
janjem prav tukaj, v Šmarci. 
Gre za prvo slovensko knji
go, ki združuje kuharske 
recepte in nasvete za © naredi 

sam©  izdelke, in gotovo prvo, 
narejeno na tak način, s tako 
čudovitimi fotografijami, pri 
čemer smo se resnično pot
rudili. Posebnost knjige je 
namreč v tem, da je večina 
navodil predstavljenih v sli
kah, izbrali pa smo izdelke 
iz materialov, ki jih večina 
verjetno ne bi uporabila za 
okraske in darila, a jih ima
mo po navadi vsi že doma. 
Želeli smo poudariti, da zelo 
lepe stvari lahko naredimo 
iz povsem preprostih stvari 

in brez večjega talenta in 
spretnosti. Rdeča nit vsega 
je namreč to – kar pove že 
naslov – da je vse skupaj lah
ko hudo preprosto,« nam je 
povedala Petra Slapar, ki 
pravi, da je povpraševanja 
po tovrstnih vsebinah vedno 
več. 
V knjigi tako lahko najde
mo nasvete za izdelke, kot 
so: nakit iz skorajda odslu
ženih barvic ali zapestnica 
iz matic za fante, lustri – 
svetila iz papirja, vaze iz 

cementa, torbe in nahrbtni
ki iz starih hlač, vrečke za 
copate, preprosto stojalo za 
knjige, preproga iz starih 
majic, stojalo za nakit iz vej 
in betona, igrače iz kamnov 
ali lesenih palčk za ražnjiče 
¼  Vse to pa so lahko tudi 
lepa darila. Med bolj izvirne 
sodi denimo tudi adventni 
venček v ledu, ali pa oreho
va potica v obliki torte, pa 
voščilnica iz delov ploče
vink, okraski za novoletno 
jelko iz naplavin ¼

Hudo preprosto po Petrino
Nedavno je luč sveta ugledala zelo zanimiva in lična knjiga z naslovom Hudo preprosto, ki pa se ima 
za svojo vsebino in izgled zahvaliti predvsem dvema našima občanoma – urednici in založnici Petri 
Slapar iz Šmarce in fotografu Klemnu Brumcu z Zduše. Idej za praznike zdaj ne bo več manjkalo ¼

Petra Slapar, urednica 
knjige Hudo preprosto  

Jabolka, oblita s karamelno maso in posuta s sesekljanimi 
lešniki / Foto: Klemen Brumec

»Lepšanje in umetnost 
sta človekova potreba 
že od nekdaj. Ta 
knjiga pa je narejena 
tako, da navduši tudi 
tiste, ki se sami sebi 
zdijo neustvarjalni in 
nespretni.«

Bojan Pollak

Kamničani v Paklenici
Proste dni ob koncu oktobra 
in začetku novembra je 21 
članov AO Kamnik in članov 
DGRS Kamnik izkoristilo za 
obisk Paklenice. Trije od 
njih so se do Paklenice pri
peljali kar s kolesom. V ste
nah Anića kuka, Čuka, 
Debelega kuka so opravili 
vsaj 47 vzponov po 19 različ
nih smereh ocen od 4 do 7a, 
med katerimi so bile tudi 
Klin, Mosoraška, PIPS, Uni
on, Kača. En večer so imeli 
tudi srečanje s člani postaje 
GSS iz Zadra, s katero ima 
DGRS Kamnik utečeno 
sodelovanje in izmenjavo – 
Zadrčani prihajajo v Kam
nik na vaje kamniških reše
valcev, Kamničani pa v 
Zadar oz. Paklenico.

Zelo uspel alpinistični 
večer   
V petek, 28. novembra, zve
čer je kamniški alpinistični 
odsek v nabito polnem klubu 
Kino dom v Domu kulture 
pod naslovom Zgodbe kam
niških alpinistov v letu 2014 
predstavil del svoje pestre 
dejavnosti v letu 2014. Po 
kratkem uvodu načelnika 
AO Jureta Prezlja je Bojan 
Pollak prikazoval in pripove
doval o sprejemu novih alpi
nistov med kamniške alpini
ste, vsakoletnem taboru Pipa 
miru in tradicionalni nogo
metni tekmi na najvišji rav
ni, Urban Novak pa o svojem 
turnem smučanju doma, na 
Lofotih in še o plezanju v 
Mont Blancu. Primož Lavrič 
je doživeto prikazal plezanje 
v izredno krušljivi smeri 
Apartheid v Rzeniku, Matej 
Mučič pa vzpon na Han Ten
gri v Tjanšanu in plezanje v 
Grandes Jorasses v Franciji. 
Marko Prezelj je povedal še 
mnogo podrobnosti o enem 

od letos najboljših alpinistič
nih dosežkov – prvenstveni 
smeri v Hagšuju, Brane 
Malus pa o vzponu na Zaho
dni Čuli in zimskem bivaki
ranju na vrhu Kalškega gre
bena. Tadej Krišelj je pred
stavil svoje plezanje v Yose
mitih in Vežici ter obisk slo
venske mladinske alpinistič
ne reprezentance, katere 
član je, na Japonskem. Zak
ljučil je Matej Bizjak s pred
stavitvijo zadnje alpinistične 
šole, ki pa še poteka. Posa
mezne predstavitve je pove
zoval Marko Gradišnik. Da 
pa je vse tehnično dobro 
potekalo in da noben preda
vatelj ni prekoračil dodelje
nega mu časa, pa je vzorno 
poskrbel Simon Kurinčič. Po 
tem je bilo še družabno sre
čanje, ki je dalo celi prireditvi 
še posebej prijetno vzdušje.

Divji prašiči razrili travno 
rušo
Tudi Velika planina se pri
pravlja na zimo še po starem. 
Na Poljanah so divji prašiči 
naredili pravo "praho", ko so 
dodobra razrili travno rušo.

Planinski kotiček

Na Veliki planini so zelo 
aktivni tudi divji prašiči. 
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Knjige lahko kupite na Gorenjskem glasu, Bleiweisova 4, 
Kranj, jih naročite po telefonu št.: 04/201 42 41  
ali na: narocnine@g-glas.si

Cena za komplet treh knjig le
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Cena za komplet treh knjig le

Tri knjige po neverjetni ceni! 
Velike tiskane črke, primerno 
branje do drugega razreda 
osnovne šole. Videli boste, 
kako ljubki mali Čukec želi 
uveljaviti svojo voljo.  Odlično 
darilo za male nadobudneže! 
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Špela Novak

Kamnik – V zadnji mesec 
leta smo vstopili z obeleže-
vanjem dneva boja proti aid-
su. Pridružili smo se 36 štu-
dentskim klubom iz Slove-
nije, ki so na ta dan mladim 
delili pentlje, kondome in 
brošure o bolezni, ki v za-
dnjih letih pronica v našo 
družbo. Tudi tokrat smo 
obiskali Gimnazijo in sre-
dnjo šolo Rudolfa Maistra, 
kjer smo dijake med glavni-
ma odmoroma ozaveščali o 
nevarnostih spolno preno-
sljivih bolezni in pomenu 
zdravih spolnih praks. Če-
prav je po podatkih Nacio-
nalnega inštituta za javno 
zdravje v Sloveniji okužena 
manj kot ena oseba na 1000 
prebivalcev, se število obole-
lih povečuje. Zato so tovr-
stne akcije pomembne za 
ozaveščanje o bolezni, izra-
žanju solidarnosti do obole-
lih ter preganjanju stigem, 
ki se ob tem pojavljajo. 

Ker smo dočakali že prve 
snežinke, bomo decembra 
odpotovali na tedenski smu-
čarski oddih v francoski Or-
cieres. Ker je cena študent-
skemu žepu prijazna, se tudi 
kamniški študenti niso mo-
gli upreti skušnjavi. Manjka-
lo ne bo niti enodnevnih 
smučarskih izletov za tiste, 
ki jim obveznosti ne dopu-
ščajo daljšega oddiha. 
Praznično vzdušje se bomo 
odpravili iskat v eno izmed 
okrašenih prestolnic. Ker se v 
neposredni bližini Gradca 
nahaja čokoladnica, bomo 
prijetno združili s koristnim 
in najprej okušali najrazlič-
nejše vrste čokolade, ko pa se 
bo zvečerilo, se bomo odpra-
vili na sprehod po okrašenem 
Gradcu. Ker cenimo tudi le-
poto naše dežele, smo pripra-
vili posebno doživetje, pano-
ramski polet z letalom nad 
Bledom in Bohinjem.  
Za ljubitelje odrske umetno-
sti smo pripravili ogled bale-
tne predstave Hrestač v SNG 

Opera in balet Ljubljana. Bo-
žična pravljica nas bo navdu-
ševala s svojo zgodbo, gibi in 
čarobnim vzdušjem tik pred 
božičem. Po predstavi se 
bomo sprehodili še po pra-
znično okrašeni prestolnici. 
Opozoriti velja še na dogo-
dek, ki ga pripravljamo z osta-
limi članicami Mladinskega 
sveta Kamnik, Mestovanje. 

Obljubljamo pester program, 
odet v »retro« smučarsko po-
dobo. Zvrstili se bodo različni 
dogodki od razstav mladih 
umetnikov do modnih revij, 
preizkusili pa boste lahko 
tudi smučarski simulator in 
odpeljali čisto pravo virtualno 
tekmo na belih strminah. Na-
grade bodo bogate, koncert 
pa nepozaben.

Mladim delili kondome
V Študentskem klubu Kamnik smo se potrudili, da bo decembrski program zanimiv za vsakogar.

Ob dnevu boja proti aidsu smo obiskali Gimnazijo in 
srednjo šolo Rudolfa Maistra. 
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Mateja Antolin

Kamnik – Kamniški mladi 
raziskovalci se niso zadovolji-
li s prvim mestom, ki so ga 
preteklo šolsko leto dosegli 
na mednarodnem tekmova-
nju mladih raziskovalcev s 
področja fizike v organizaciji 
MEF School Istanbul, tem-
več so svojo nalogo predstavi-
li tudi na Slovaškem, v Žilini, 
kjer je potekal znanstveni 
projekt MILSET Expo scien-
ces Europe.
Maja so se udeležili triindvaj-
setega prestižnega mednaro-
dnega tekmovanja v organi-
zaciji MEF Schools Istanbul. 
Velik uspeh je že bil, da so 
bili izbrani izmed več kot 
800 prijavljenimi projekti, ki 
jih je napisalo več kot 1500 
raziskovalcev. Tekmovanja 
se je poleg domačinov lahko 
udeležilo 162 raziskovalcev 
iz 22 držav. Predstavili so 89 
različnih novosti na področju 
kemije, biologije in fizike. 
Stroga komisija je razstavni 
prostor raziskovalcev obi-
skala večkrat, dijaki pa so 
morali odgovarjali na vpra-
šanja o raziskovalnem pro-
blemu. Zadnji dan je bila 
razglasitev rezultatov, na ka-
teri so naši raziskovalci ča-
kali vse do konca, kar je po-
menilo, da so na področju 
fizike osvojili zavidljivo prvo 

mesto, pred Hrvati in Ka-
nadčani.
Zaradi predhodnih uspehov 
jim je Zveza za tehnično 
kulturo Slovenije omogoči-
la, da svojo raziskovalno na-
logo z naslovom Na sončni 
strani Alp predstavijo na 
Expo sciences Europe ali na 
kratko ESE. Gre za srečanje 
mladih znanstvenikov iz vse 
Evrope, ki je potekalo med 
7. in 12. septembrom na Slo-
vaškem. Med častnimi gosti 
projekta ESE  je bil  tudi 
predsednik Jean Claude Gu-
iraudon, ki mu gre zahvala, 
da se je dogodek sploh odvi-
jal. Mladi raziskovalci so na 
Slovaškem prejemali in tudi 
delili svoje znanje in izku-
šnje, bili del različnih aktiv-
nosti in najpomembnejše: 
predstavljali raziskovalno 
nalogo Na sončni strani Alp, 
ki je zaradi svoje inovativno-
sti in praktičnosti požela ve-
liko pohval. 
Temeljni namen raziskoval-
ne naloge Na sončni strani 
Alp je postavitev sončnih 
kolektorjev na Šutni, po-
membnem starem delu Ka-
mnika. Raziskovalce je zani-
malo predvsem, ali se na iz-
branem območju da doseči 
samopreskrbo s toplo vodo. 
V ta namen so najprej z ra-
čunalniškim programom in 
s tristo fotografijami izdelali 

3D model Šutne, ga umestili 
v prostor in samostojno iz-
računali osončenost, s po-
močjo katere so na modelu 
razporejali kolektorje. 
Ugotovili so, da bi se na Šutni 
dalo v veliki meri vodo ogre-
vati z energijo sončnih kolek-
torjev, kar bi bila dobra alter-
nativa tudi z vidika trajnosti 
in okoljevarstva. Za uresniči-
tev njihove ideje pa bi bila 
nujno potrebna sprememba 
zakonodaje, ki bi omogočila 
postavitev kolektorjev na do-
ločenih mestih, Šutna je na-
mreč zaradi kulturne dedišči-
ne zaščiteno območje. 
Prav to dejstvo pa daje nji-
hovi nalogi tudi nekoliko 
provokativen podton – po-
dobne raziskave in meritve 
bi enako uspešno lahko 
opravili tudi za druge prede-
le Kamnika ali katero koli 
mesto na svetu. To potrjuje 
uporabnost naloge in še več, 
njihove meritve se lahko ko-
sajo celo z uradnimi meri-
tvami občine Kamnik. 
Naj bodo mladi raziskovalci 
s svojim trudom in uspe-
hom vzor vsem, tako naj-
mlajšim kot tistim, ki si ne 
drznejo upati, raziskovati in 
želeti, saj so nam Lara, Gre-
gor, Miha in Žiga že večkrat 
dokazali, da se s trudom lah-
ko povzpnemo do cilja in 
pridemo na vse konce sveta. 

Mladi znanstveniki
Sedaj že nekdanji dijaki Gimnazije in srednje šole Rudolfa Maistra Kamnik 
Lara Jerman, Miha Jemec, Gregor Košir in Žiga Reven so z raziskovalno 
nalogo Na sončni strani Alp pod mentorstvom mag. Sonje Trškan zastopali 
Slovenijo, mesto Kamnik in GSŠRM Kamnik na dveh mednarodnih 
tekmovanjih mladih raziskovalcev.

Barbara Koželj

Zgornje Palovče – Lovska 
družina Kamnik je te dni 
praznovala 60-letnico delo-
vanja. Ob tej priložnosti so 
se njenemu vabilu odzvali 
učenci in učitelji 9. b razre-
da OŠ Toma Brejca Kamnik. 
Otroke so v lovski dom v 
Zgornjih Palovčah pripeljali 
starši. Lovci so jih pogostili s 
prigrizki in osvežilnimi na-
pitki. Srečanje se je nadalje-
valo s kratko predstavitvijo 
zgodovine delovanja lovske 
družine, njene organizirano-
sti, poznavanja lovišča, dela v 
njem, lovskih šeg in navad, 
načina lova in lovskega strel-
stva. Nadaljevali so z ogle-
dom lovskega doma in raz-
stave, nato pa so izkušeni 

lovci učencem predstavili lo-
vsko strelno orožje. Sledila je 
predstavitev dela kamniške-
ga puškarja, ki je učencem 
obrazložil, kako se izdelujejo 
lovska kopita. Učenci so naj-
več interesa pokazali pri de-
monstraciji lovskega strel-
nega orožja (na sliki) in 
ogledu razstave preparira-
nih živali, zabavno pa je bilo 
tudi ob poskusih igranja na 
lovski rog. Iskreno se zahva-
ljujem vsem, ki so sodelova-
li pri srečanju. Posebej izpo-
stavljam mentorja Mateja 
Raka in Janeza Klemenca, 
lovca Damjana Trebušaka in 
Marjana Raka ter puškarja 
Roberta Flerina. Najlepše se 
zahvaljujem svojemu očetu 
Janezu Dolinšku in OŠ 
Toma Brejca za povabilo.

Druženje z lovci
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Novičke iz GSŠRM

Nenavadna želja se je uresničila dijakom naravo-
slovnih oddelkov gimnazije v okviru strokovne 
ekskurzije na Dunaj in v Bratislavo. V hiši ekspe-
rimentov so poleg vrste fizikalnih in kemijskih ek-
sperimentov izvedli tudi čarovnijo z obglavljanjem 
svojih profesorjev. Pa brez skrbi, učinek je bil le na-
videzen, zdrave in vesele profesorje so nato še nae-
lektrili, skupaj so poleteli z vesoljsko kapsulo, gradili 
oboke in pletli mostove. Na Slovaškem so si ogleda-
li še Prirodoslovni muzej, v avstrijski prestolnici pa 
poleg živalskega vrta v Schönbrunnu odkrivali po-
jave na južnem nebu, kar je za nas, ki sicer vidimo 
samo severnega, možno le v planetariju. 
Bolj kulinarične izkušnje so si pridobili člani geo-
grafskega krožka – na potovanju po Nizozemski 
se namreč niso mogli upreti pokušnji slastnih sirov 
in drugih mlečnih izdelkov. Pravijo, da je bilo 6 dni 
komaj dovolj, da so zaslutili utrip dežele s častitlji-
vo tradicijo, si ogledali največje znamenitosti, se 
navadili na prometni režim in na vsakem koraku 

občudovali skrb, ki jo Nizozemci namenjajo svoje-
mu okolju. Navdušeni so bili nad njihovim znanjem 
tujih jezikov, znamenitimi amsterdamskimi kanali 
in čarobno arhitekturo, občudovali keramiko in 
si seveda nataknili lesene cokle. Poleg tega so se 
jim v spomin vtisnila Rembrandtova dela, hiša Ane 
Frank, cvetlična tržnica in eno največjih svetovnih 
pristanišč – Rotterdam.
Prave mojstrovine pa so dijaki jezikovnih oddelkov 
gimnazije lahko občudovali tako rekoč doma. V Ga-
leriji Domžale so si ogledali razstavo Prve besede 
jezika – Stiški rokopisi. Mojstrsko izrezbarjena be-
sedila v lesu jim je v jeziku 15. stoletja bral kar sam 
avtor razstave Matjaž Brojan, besede pa prevajal v 
sodobni slovenski jezik. 
Še več besed so morali stkati tisti, ki so se udeležili 
tekmovanja v znanju slovenščine za Cankarjevo pri-
znanje. Dijaki prvega in drugega letnika so razmišljali 
in svoje misli tkali v esej o Prežihovem romanu Do-
berdob, tretji in četrti letniki pa o Zupanovem Me-
nuetu za kitaro. Nestrpno čakamo rezultate.
November smo zaključili s čudovito predstavo in 
dobrodelnim sejmom, na katerem so dijaki in za-
posleni pod vodstvom profesorice Alenke Lukan 
pokazali, da lahko skrbno pripravljene izdelke, glas-
bo in ples povežemo z dobrimi mislimi v pomoč ti-
stim, ki jo najbolj potrebujejo.

Napovedujemo: do 15. 12. še zbiramo predloge 
za nov slogan GSŠRM. Strokovna žirija jih bo na-
tančno prečesala, zmagovalec pa bo poleg več-
ne slave dobil tudi čudovito darilo na zaključni 
šolski prireditvi, ki bo 24. decembra.

STE SI KDAJ ŽELELI, DA BI EKSPERIMENTALNO 
OBGLAVILI SVOJE PROFESORJE?

Obglavljeni profesorji – čarovnija ali 
spretno izveden poskus?
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Jasna Paladin

Kamnik – Matej Hribar se je 
s tekom spoprijateljil raz-
meroma pozno, šele pred 
kakšnimi desetimi leti, ko je 
glasbo, ki ga je zapolnjevala 
do takrat, zamenjal za hribe 
in tek, ali bolje rečeno, tek po 
hribih. Nekaj časa je sicer 
kolebal med gorskimi teki in 
cestnimi maratoni, a hitro 
odkril sebi najljubšo kombi-
nacijo – gorske ultra marato-
ne oz. ultra trail maratone, 
kot so tovrstne ekstremne 
tekaške preizkušnje z več kot 
50 kilometri, večinoma po 
neravnih in vremensko pre-
cej izpostavljenih terenih, 
znane v tujini.
»Narava je še vedno tista, ki 
me najbolj privlači, pa tudi 
mir, preizkušanje samega 
sebe v nekoliko zahtevnejših 
vremenskih razmerah, v tem 
sem se res našel,« pravi 
43-letni Kamničan, ki na leto 
zdaj preteče okoli deset ultra 
trail maratonov. Jeseni je 
uspešno premagal dva: Trail 
Maniak ob Vrbskem jezeru s 
57 kilometri in 1800 metri 

vzpona in Valamar trail s 73 
kilometri in 2230 metri 
vzpona na vzhodni obali 
Istre. Čeprav sama uvrstitev 

na teh tekmah ni v ospredju, 
se Matej lahko pohvali tudi s 
temi uspehi – Trail Maraton 
je po dobrih 6 urah in 40 

minutah končal na 21. mestu 
med 161 prijavljenimi tek-
movalci, na Hrvaškem pa je 
za progo porabil dobrih 9 ur 
in 17 minut, kar ga je med 73 
ultramaratonci pripeljalo do 
desetega mesta. A čeprav ob 
kavi o svojih dosežkih pripo-
veduje nadvse sproščeno, 
priznava, da tovrstne preiz-
kušnje prinašajo izredne 
napore, tudi halucinacije. 
Kot denimo na ultramarato-
nu 100 milj Istre, na kate-
rem tekači premagajo tudi 
6300 metrov vzponov.

Krizne minute so del igre
Nekaj svojih občutkov z ene 
od tekem opisuje takole: 
»Okrepčevalnico na 20 km 
sem zapustil s črvičenjem v 
želodcu in čisto nič prijetno 
ni bilo. Hoditi sem moral po 
ravnini in tekmovalci so me 
začeli prehitevati ter se odda-
ljevati, saj nisem mogel sledi-
ti. Marsikaj razmišljam v tak-
šnih situacijah in veliko misli 
je črnogledih. Odstop bi bil 
skoraj nekaj samoumevnega! 
Takoj naslednji trenutek 

pomislim, kako bi se v cilju 
počutil kot DNF (ni končal 
tekme), in noge meljejo dal-
je. Kot vedno se izkaže, da če 
glava dobi prave napotke in 
če bolečina uvidi, da jo glava 
vztrajno ignorira, se umakne! 
Na daljših razdaljah se sicer 
lahko še vrača, a če je volja 
premočna, je le-ta vedno 
manjša in krajšega trajanja. 
Na razdaljah, daljših od 100 
km, mi je bilo dano občutiti, 
kako bolečina postane zgolj 
del poti, ki se jo je glava 
namenila premagati. Ali kot 
je zapisal legenda ultra tekov 
Scott Jurek: Lahko te boli 
veliko bolj, kot si sploh lahko 
predstavljaš, vendar nadalju-
ješ in ugotoviš, da bolečina 
sploh ni kakšna velika težava! 
Želodec se je pomiril in začel 
sem grizljati energetsko tabli-
co in dodajati tekočino. Po 
nekaj kilometrih sem bil 
mnogo boljšega počutja. V 
nadaljevanju sem vso pozor-
nost namenil enakomerne-
mu doziranju gelov in zados-
tnemu pitju vode, saj je dan 
pričaral skoraj poletno tem-
peraturo. Posebna zgodba v 

Istri je seveda podlaga! Tukaj 
si brezskrbnega teka z opazo-
vanjem jadrnic na obzorju 
skoraj ne moremo privošči-
ti.«
Kot še pravi Matej, je z na-
stopoma na obeh trail mara-
tonih zadovoljen, saj poleg 
teka živi še eno življenje, ki 
od njega zahteva tudi vsako-
dnevno zgodnje vstajanje za 
v službo, a za treninge izko-
risti skoraj vsako prosto uro. 
K temu ga še bolj vleče špor-
tni cilj, ki si ga je zadal. 
Ultra maratoni, ki se jih je 
udeležil letos, so mu nanesli 
lepo bero točk, potrebnih za 
kvalificiranje na tekmo vseh 
tekem, vsaj v ultratrailmara-
tonskem svetu – ultra trail 
tek okoli Mont Blanca (170 
km/10.000 metrov vzpona). 
»Ta tek je trenutno moja 
osnovna želja na tem podro-
čju,« nam še zaupa Matej 
Hribar, ki pa bo zaradi veli-
kega zanimanja ultramara-
toncev za to tekmo moral 
počakati še na žreb. Do 
takrat pa bo pridno nabiral 
kilometre po osamljenih 
kotičkih kamniških hribov.

Cilj: Tek okoli Mont Blanca
Čeprav se je tekaška sezona komaj dobro zaključila, se je z decembrom za mnoge že začela nova. Sploh za tiste, ki na leto pretečejo na stotine kilometrov. 
Med takšnimi je tudi Kamničan Matej Hribar, ki se v novo sezono podaja z lepo jesensko popotnico – pretečenima © trail©  maratonoma Trail Maniak in 
Valamar trail.

Matej Hribar kilometre najraje premaguje po hribovitem 
terenu. / Foto: osebni arhiv

»Narava je še vedno tista, ki me najbolj privlači, 
pa tudi mir, preizkušanje samega sebe v 
nekoliko zahtevnejših vremenskih razmerah, v 
tem sem se res našel,« pravi 43-letni Kamničan, 
ki na leto zdaj preteče okoli deset ultra trail 
maratonov.

Slavko Petek

Kamnik – Naš razred je bil 
malo drugačen kot ostali, 
kar potrjuje podatek, da je 
naš razrednik Franc Krek z 
nami začel in tudi zaključil 
svojo pedagoško pot kot uči-
telj matematike. Ko smo se 
razhajali, smo si obljubili, 
da se kmalu spet srečamo. 
In res smo se redno dobivali 
približno na vsakih pet let.
Med tem časom smo precej 
odrasli, ne pa še čisto dozo-
reli, vedno pa smo si radi 
izmenjavali svoje življenjske 
izkušnje. Žal sta nam na 
hitro umrli dve sošolki, zato 
smo sklenili, da se dobiva-
mo še pogosteje. Bližalo se 
je leto 2013 ter z njim naša 
40. obletnica in bili smo si 
enotni, da gremo na avtobu-
sni izlet. Dogovorjeno. Bli-
žal se je junij, čas za osnov-
nošolske izlete. Naša glavna 
organizatorja Branko in 
Draga sta nam vse skupaj 
uredila in tako smo se brez-
skrbno odpravili proti Bizelj-
skem. Izlet je prekrasno 
minil in še polni lepih vtisov 
smo si bili enotni (kot ved-
no), da vse skupaj ponovimo 
že čez eno leto. Rečeno-sto-
rjeno.
Tako smo se na letošnjo 
Martinovo soboto podali 

proti Ljutomersko-Ormoš-
kim goricam. Vkrcali smo 
se na naši stari lokaciji, pri 
Alpremu. Sprednji del avto-
busa so, kot običajno, zase-
dle sošolke, ki so veselo raz-
pravljale o otrocih in vnu-
kih, ki so eni še v plenicah, 
drugi pa že v srednjih 
šolah. Pa tudi o predragih 
umetnih zobeh je bilo veli-
ko govora. V zadnjem delu 
pa smo moški razpravljali 
predvsem o službah, viken-
dih in o velikosti naših jaht, 
ki se pozibavajo nekje na 
Jadranu. S seboj, kot se 
spodobi, smo imeli tudi 
vodičko. Žal pa je bila naših 
let, zato smo tekom izleta 

kar nekajkrat prišli na isto 
mesto, od koder smo šli. 
Očitno demenca ne priza-
naša niti njej. Čas je hitro 
tekel in prva postaja, kljub 
starim mehurjem, je bila v 
Ormožu. Okrepčali smo se 
s predobrim bogračem in 
sladico, za povrh pa smo 
zašli še v domačo vinsko 
klet. Degustacija vin je 
uspela, da pa ne bi prehitro 
omagali, smo ob izhodu 
dobili še ocvirkovko, kar je 
bilo že skoraj preveč za 
naše želodčke. Sledila je 
kratka vožnja, nato pa smo 
se že znašli v drugi kleti, 
tokrat Ljutomerski, kjer 
smo imeli voden ogled s 

pokušino tamkajšnjih vin. 
Kar dolgo smo ob klepetu 
razpravljali o tem in onem, 
nič pa o politiki. Po tem se 
vidi, da smo že precej zrele 
osebe. Pot smo nadaljevali 
proti Jeruzalemu, kjer je 
sledil kratek ogled zname-
nitosti, potem pa se je zače-
lo mračiti, zato smo že 
začutili potrebo po zaključ-
nem druženju. Na cilju so 
nas pričakali lokalni muzi-
kanti in tudi domžalski 
godbeniki, ki so se vračali s 
tekmovanja v Ormožu. 
Začeli smo z Martinovo 
pojedino, jo poplaknili z 
domačim vinom, klepetali, 
nekateri plesali, ura pa je 
neusmiljeno tekla in naš 
šofer nas je že začel opozar-
jati na skorajšnji odhod. 
Kot poslušni učenci smo se 
tudi tokrat izkazali, kajti po 
le dveh urah vožnje in po 
mučnih debatah brez pos-
tankov smo še pravi čas pri-
speli na cilj. Smo se pa vse-
eno zmenili, da pa sedaj ne 
bomo čakali celega leta, 
ampak se raje dobimo že 
maja, ko nas bo pot verjet-
no zanesla na Planino pod 
Golico, kjer se bodo naša 
dekleta prijavila za tekmo-
vanje za miss narcis, moški 
del pa bo veselo navijal. Do 
takrat pa lep pozdrav!

Nekdanji sošolci spet skupaj
Pisalo se je leto 1973, ko je naš razred skupaj s še mnogo drugimi zaključil osemletno osnovno šolo.

8. b razred OŠ Frana Albrehta Kamnik v šolskem letu 
1972/1973 / Foto: osebni arhiv

Tone Podjed iz Godiča 81c je znova postavil svoje jaslice z 
maketami stavb z Velike planine in doline Kamniške 
Bistrice. Vabljeni k ogledu vsak dan od 9. do 20. ure. J. P.NOVO V KAMNIKU !  

ZA VAs sMO OdpIrlI  

TRGOVINO S TALNIMI 
OBLOGAMI   

ANLES  
 
PVC, laminat, parket, guma,tekstilna talna obloga, premazi, izravnalne 
mase in vse kar paše zraven. Pri nas dobite tudi delovno orodje kot so 

olfa noži in delovne obleke 
  

V sOsesKI MAlI grAd 
UsNjArsKA UlIcA8, KAMNIK 

 (1.NAdstrOpje NAd ŠpArOM) !  
gsM 031/698-567 AlI 041/591-969 

 

ČAKA  VAs  OtVOrItVeNI pOpUst !  

NOVO V KAMNIKU! NOVO V KAMNIKU! NOVO V KAMNIKU! 
Za vas smo odprli 

TRGOVINO S TALNIMI OBLOGAMI  

PVC, laminat, parket, guma, tekstilne talne obloge, 
premazi, izravnalne mase in vse, kar spada zraven. 

Pri nas dobite tudi delovno orodje, kot so  
olfa noži, in delovne obleke.

V soseski Mali grad,
Usnjarska ulica 8, Kamnik

 (1. nadstropje, nad Šparom)! 

GSM 031/698-567 ali 041/591-969

ČAKA  VAS  OTVORITVENI POPUST! 
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sobota, 13. december // 20.00 // ŠD Kamnik 
Tekma 6. kroga Interlige ženske 
CALCIT VOLLEYBALL : NOVA KBM BRANIK

sreda, 17. december // 20.00 // ŠD Kamnik 
Tekma 1/16 finala ženskega pokala Challenge 
CALCIT VOLLEYBALL : STOD STEINKJER

sobota, 20. december // 18.00 // ŠD Kamnik 
Tekma 18. kroga 1. DOL moški  
CALCIT VOLLEYBALL : SALONIT ANHOVO

Vstopnine ni.     VLJUDNO VABLJENI!

/ TEKME odbojke

Miha Štamcar

Kamnik – Varovanke Ga-
šperja Ribiča, ki so v letošnjo 
sezono krenile v nekoliko 
spremenjeni zasedbi, kot 
zad nja se je ekipi pridružila 
Američanka Mekana Barnes, 
so uvodno tekmo okrnjene 
srednjeevropske lige izgubile 
z Mariborčankami. Vendar 
poraz ni potrl Kamničank, ki 
so v nadaljevanju srednjee-
vropske lige po dvakrat pre-
magale obe avstrijski ekipi v 
tem tekmovanju, celovški 
Sparkasse in dunajski SVS 
Post, ter si že zagotovile dru-
go mesto pred začetkom 
končnice. Toda še pred za-
ključnimi boji v srednjee-
vropski ligi, kjer branijo prvo 
mesto, jih 17. in 18. januarja 
čaka še zaključni turnir po-
kala Slovenije. V njem bodo 
skušale še tretjič zapored 
osvojiti prvo mesto.
Do konca leta bo lani najbolj-
ša ekipa v občini Kamnik 
igrala še tri tekme. Prvo so 
odigrale že v sredo, ko so se 
na prvi tekmi pokala Challen-
ge pomerile z norveško ekipo 
STOD Steinkjer. Še pred go-
stovanjem Norvežank, ki bo 
na sporedu prihodnjo sredo, 
bodo jutri, v soboto, gostile še 
Novo KBM Branik. 
»Na prvih tekmah se nam je 
še poznalo, da smo pozno 
začeli letošnjo sezono, potre-
bovali pa smo tudi nekaj 
časa, da se ekipa uigra, kar 
predvsem velja za Mekano 
Barnes. Z uvrstitvijo na za-
ključni turnir pokala Slove-
nije smo enega od ciljev do-
segli, vendar to v tem tekmo-
vanju ni naš končni cilj, saj 
bomo naredili vse, da pokal-
na lovorika ostane v Kamni-
ku. Do takrat bo treba še kaj 
postoriti. Že proti Koprčan-
kam v polfinalu nas čaka vse 
prej kot lahka naloga, vendar 

verjamem v svoje varovanke 
in prepričan sem, da se 
bomo uvrstili v veliki finale, 
v katerem bo potem vse mo-
žno. Verjetno se bomo v 
njem spet srečali z Maribor-
čankami, in tudi s tega vidi-
ka bo sobotna tekma po-
membna za nas,« pravi Ga-
šper Ribič, trener odbojkaric 
ekipe Calcit Volleyball. 

Potrditi drugo mesto 
Sobotni poraz odbojkarjev 
ekipe Calcit Volleyball v 
šestnajstem krogu državne-
ga prvenstva zagotovo ni bil 
najboljša spodbuda za sredi-
no povratno četrtfinalno tek-
mo pokala Slovenije, ko so v 
dvorani Tivoli igrali z ACH 
Volleyjem. Na prvi tekmi, ki 
so jo pred velikim številom 
gledalcev v kamniški športni 
dvorani izgubili z 2:3, je že 
kazalo, da so ob pravem tre-
nutku prišli v vrhunsko for-
mo. Toda prav v tem obdo-
bju so imeli najbolj naporen 
ritem tekem, saj so v osmih 
dneh igrali štiri tekme, po 

pokalni tudi drugo prven-
stveno tekmo proti ACH 
Volleyju, kar je očitno vzelo 
svoj davek. Do konca redne-
ga dela državnega prvenstva 
sta še dva kroga, na drugem 
mestu pa imajo pred Saloni-
tom iz Kanala in soboško 
Panvito Pomgradom štiri 
točke prednosti. Na pogled 
veliko, vendar bodo Kamni-
čani jutri gostovali na Rav-
nah, prihodnji teden pa se 
bodo srečali še s Kanalci. 
»Na trenutke sicer igramo 
dobro, tako kot se od nas 
pričakuje, nato pa delamo 
nepotrebne napake. Mislim, 
da je to posledica napornega 
urnika tekem, ki je za nami, 
ko smo v osmih dneh igrali 
štiri tekme. Prepričan sem, 
da bomo krizo prebrodili ter 
se od letošnjega koledarske-
ga leta poslovili z dvema 
zmagama,« pred zadnjima 
obračunoma odbojkarjev 
Calcita v letu 2014 zatrjuje 
Tonček Štern, ki je bil na 
septembrskem mladinskem 
EP v Brnu proglašen za naj-
boljšega korektorja. 

Uspešno v mlajših 
kategorijah

V polnem teku so tudi držav-
na prvenstva v drugih odboj-
karskih kategorijah, v kate-
rih kamniške ekipe v glav-
nem zmagujejo. To sicer ne 
velja ravno za drugo žensko 
ekipo, ki igra v 2. DOL za-
hod, vendar v letošnji sezoni 
kamniško ekipo sestavljajo 
le mladinke in kadetinje. 
Trenutno so po sedmih odi-
granih krogih s šestimi toč-
kami na osmem mestu. Z 
več uspeha v 3. DOL moški 
– zahod igra druga moška 
kamniška ekipa. Tudi njo, ob 
nekaj bolj izkušenih igralcih, 
v glavnem sestavljajo mla-
dinci in kadeti Calcita, v dr-
žavnem prvenstvu pa so z 
vsemi sedmimi zmagami na 
prvem mestu. Zelo uspešni 
sta obe kamniški mladinski 
ekipi, ki sta se brez večjih te-
žav uvrstili na polfinalni tur-
nir, medtem ko sta se kadet-
ski ekipi prebili do A lige. 
Tako kot tudi ekipi pri starej-
ših dečkih in deklicah. 

IZ TABORA CALCIT VOLLEYBALL

V soboto s prvakinjami
Odbojkarice Calcita Volleyballa so sezono začele s porazom proti Novi KBM Braniku, a so v 
nadaljevanju srednjeevropske lige zabeležile štiri zmage. Uspešne so bile tudi v domačem pokalnem 
tekmovanju, kjer so se že uvrstile na zaključni turnir. 

Odbojkarice Calcita so se uvrstile na zaključni turnir pokala Slovenije. / Foto: Tine Forštnarič

Tjaša Žibert 

Duplica – S primerno orga-
nizacijo in visoko kvaliteto 
dvobojev smo izredno zado-
voljni. V štirih skupinah po 
sedem tekmovalcev smo 
opravili prvi del tekmovanja. 
V nadaljevanju so sledili če-
trtfinalni dvoboji. Nepriča-
kovano dobro so odigrali: 
Peter Pančur, Franc Drolc, 
Jure Juteršek in Damjan 
Đurić, toda kljub vsem moj-
strskim udarcem so ostali za 
las prekratki. Polfinalna 

dvoboja sta bolj zbrano od 
Gregorja Svetca in Željka 
Đurića odigrala Tone Kralj 
in Tone Starc, sicer prva no-
silca turnirja, in se po priča-
kovanju, toda ne brez težav, 
uvrstila v veliki finale. Po-
polnoma zasluženo je z izi-
dom 3:1 slavil Tone Starc iz 
ŠD Šmarca in tako prvič v 
karieri osvojil naziv prvaka 
občine Kamnik. Gledalci so 
uživali v vrhunskih potezah 
in so z aplavzi pospremili 
skoraj vsako točko, ker so 
vse bile izjemne.

V kategoriji mladih do 15 let 
je v razburljivem finalu Žan 
Planinc premagal Matica 
Kužnika. Do kolajn sta pri-
šla še Luka Jokič in Luka 
Kočar. Videli smo solze po 
bolečih porazih kot tudi ve-
liko nasmehov na obrazih 
zmagovalcev. Namizni te-
nis je življenje za zeleno 
mizo. Vrstijo se uspehi in 
porazi, potrebno se je spo-
pasti z obojim. Mlade igral-
ce učimo, da "življenje ni 
potica", da se je treba vsako-
dnevno potruditi za vsak 

življenjski uspeh, kot tudi 
za vsako točko v namiznem 
tenisu. Tako športne solze 
vidimo kot pripravo na ži-
vljenje odraslih, ki postaja 
čedalje bolj napeto, stresno 
in zahtevno. Vsem občan-
kam in občanom želimo 
čim več nasmehov in uspe-
hov in vse prijazno vabimo 
na že tradicionalno 5. Med-
narodno prvenstvo Kamni-
ka v namiznem tenisu v OŠ 
Marije Vere v nedeljo, 21. 
decembra, z začetkom ob 9. 
uri.

Občinski prvak je Tone Starc
Na dan Rudolfa Maistra, 23. novembra, smo člani Namiznoteniškega kluba Kamnik v OŠ Marije Vere 
izvedli občinsko prvenstvo za člane in za mlade do 15 let.

Milan Močnik, Grega Svetec, Tone Kralj, Tone Starc in 
Željko Đurić – mojstri bele žogice na prvenstvu občine 
Kamnik v namiznem tenisu / Foto: Franc Drolc     

Jasna Paladin

Kamnik – Kamniški triatlo-
nec Miro Kregar je po lan-
skoletni zmagi letošnje, zanj 
že deveto zaporedno svetov-
no prvenstvo v ultramarato-
nu na Havajih končal na 
skupno četrtem mestu in 
uspehom v svoji tridesetle-
tni športni karieri dodal še 
en odličen rezultat. Čeprav 
se je na tem nehvaležnem 
mestu znašel predvsem za-
radi smole in je stopničke 
zgrešil za las, pa razočaran 
ni. Kot pravi, mu je po enem 
prvem, treh drugih, dveh 
tretjih mestih in enem pe-
tem mestu manjkalo le še 
četrto.
Tridnevno tekmovanje se je 
začelo z desetkilometrskim 
plavanjem, ki ga je 52-letni 
Miro zaključil po treh urah 
in devetih minutah, iz vode 
pa je prišel kot deveti z zao-
stankom, ki je bil manjši kot 
v preteklih letih. »Tudi kole-
sarjenje se je začelo dobro 
in prvi 10-kilometrski vzpon 
je šel dobro izpod koles, 
nato pa se je v močnem na-
sprotnem vetru nekaj zalo-
milo. Po 145 kilometrih in 
2300 višinskih metrih sem 

za sicer sebi enakimi zaosta-
jal že 45 minut, kmalu pa 
sem pri hitrosti 70 km/h 
prebodel sprednjo zračnico 
in tako ostal sam na cesti. 
Novo sem dobil od nemške 
ekipe, vendar pa sem se zato 
zgrešil s svojo ekipo, ki bi 
mi morala dati zalogo pija-
če,« se spominja svojih te-
žav. Po 420 kilometrih kole-
sarjenja je tekmovalce čakal 
še dvojni maraton, torej 84 
kilometrov teka, kjer pa je 
Miro dokazal, da še vedno 
sodi v sam vrh. V času 
6:27,30 je razdaljo pretekel 
še za štiri minute hitreje kot 
lani, ko je zmagal, vseeno pa 
z izvrstnim tekom ni več 
mogel nadoknaditi zaostan-
ka iz prvih dveh dni.
»Znano je, da se na več kot 
500 km poti okoli Velikega 
havajskega otoka lahko zgo-
di marsikaj. Enkrat sem zlo-
mil gonilko, drugič padel s 
kolesom, večkrat bruhal v 
vodi, leta 2001 so ustavili 
dirko, da so pregnali petme-
trskega morskega psa, ki je 
plaval pod mano ¼  Dolgčas 
ni nikoli,« še pravi Miro 
Kregar, ki tako še vedno 
ostaja tekaški kralj lavinih 
polj.

Miro Kregar  
na Havajih četrti
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Stane Kadunc

Kamnik – Letošnje leto, ki je 
bilo praznično, saj smo pra-
znoval 60-letnico kluba, je 
bilo izredno uspešno. Uspe-
hi so deževali, in to v vseh 
kategorijah. Krona vsega pa 
je bil naslov državnih ekip-
nih prvakov pri moških.
In kaj je prinesla jesen? Eki-
pa Calcita je po dveh manj-
ših spodrsljajih na začetku 
prvenstva odlično nadaljeva-
la. Izredno dobre ekipne 
rezultate in s tem visoke 
zmage so dosegli v zadnjih 
treh krogih. Prepričljivo so 
dobili obračun z Ljubeljem, 
ga ugnali s 7:1 in pri tem 
podrli odličnih 3562 kegljev. 
Še za nianso učinkovitejši 
so bili proti Brestu iz Cerk-
nice, ki je ravno tako padel v 
Kamniku s 7:1, saj so podrli 
še trinajst kegljev. Jesenski 
del so zaključili v Novi Gori-
ci, kjer so s 7:1 premagali 
Gorico. Tu so celo napadali 
ekipni rekord kegljišča, ven-
dar jim na koncu ni uspelo. 
Toda tudi 3570 podrtih keg-
ljev je eden najboljših rezul-
tatov, doseženih na tem 
kegljišču v zadnjih sezonah. 
Na teh tekmah je prišla do 
izraza homogenost ekipe in 
vsi igralci so bili zelo izena-
čeni. Trenerju Zdravku 
Štruklju je uspelo dokončno 
utiriti pot mladima igralce-
ma Jantolu in Burkeljci, ki 

tako postajata nepogrešljiva 
člena ekipe. Obema je veliko 
pomagal tudi nastop na sve-
tovnem pokalu v Avstriji, 
kjer sta spoznavala svetovno 
elito. Ko smo že omenili ta 
pokal oziroma Hard v Avs-
triji, moramo dodati, da je 
le-ta dal še enega igralca. To 
je Franci Kozjek. Mladenič, 
ki je pred leti nastopal tudi 
za mladinsko in mlado rep-
rezentanco, je bil dolgo časa 
v veliki krizi. Srečni razplet 
pa ga je pripeljal v Avstrijo. 
Tam je dobil priložnost za 
igranje, od takrat je dobil 
veliko na samozavesti in iz 
tekme v tekmo igra boljše in 
si je tako celo izboril prvo 

ekipo, kjer sedaj več kot 
uspešno igra. Calcit je tako 
jesenski del zaključil na dru-
gem mestu. Spomladi (zače-
tek 10. januarja) ga čaka lov 
za Konstruktorjem, ki beži 
za štiri točke. 

Ženska ekipa na četrtem 
mestu
Vse je tudi kazalo na odlično 
jesen v ženski ekipi. Toda to 
so dekleta zapravila na zad-
njih dveh domačih tekmah. 
V srečanju z Ljubeljem iz 
Tržiča so tekmo dekleta zelo 
medlo odprla, kar so gostje 
znale izkoristiti. Kasneje so 
se Kamničanke le ujele, toda 

zaradi manjših napak so se 
morale zadovoljiti z remi-
jem, pa čeprav so bile za kar 
100 kegljev boljše v skup-
nem številu podrtih kegljev. 
Zato pa so na naslednji tek-
mi šle v tekmo mnogo bolj 
odločno, ko so gostile močni 
Brest iz Cerknice. Tokrat so 
dosegle tudi mnogo boljši 
ekipni rezultat. Toda na 
koncu tekme jim je zmanj-
kalo sreče. Ko je vse kazalo 
na zasluženo zmago, so se 
gostje rešile z neverjetnimi 
devetkami v zadnjih treh 
metih in preobrnile rezultat. 
V zadnjem krogu so Kamni-
čanke zanesljivo zmagale v 
Litiji in tako jesenski del 
zaključile na četrtem mestu, 
le točko za Brestom in tri za 
Triglavom. Tako bodo mora-
la dekleta še trdo delati, če 
želijo ponovno priti v Evro-
po. 
Uspešno igrata v prvenstvu 
mladi ekipi. Tako moška kot 
ženska ekipa igrata v drugi 
ligi zahod. Tu se sedaj kalijo 
nekateri zelo mladi igralci, 
kot so Grm, Jančar, Klara 
Koprivec, Nina Burkeljca, in 
si nabirajo izkušnje ter čaka-
jo priložnost, da bodo zai-
grali tudi s svojimi vzorniki.
Sedaj sledi zimski odmor. V 
tem času bodo na sporedu 
nekatera državna prvenstva 
v različnih konkurencah. 
Med organizatorji bo tudi 
KK Kamnik. 

Calcit na drugem mestu
V državnih ligah se je končal jesenski del prvenstva. Prvi del je bil uspešen tudi za kegljače KK 
Kamnik, ki bodo lahko v miru pričakali novo leto 2015. 

Jantol in Burkeljca vse bolj postajata nosilca igre 
Kamničanov.

Dare Homar

Kamnik – Vsako leto se v 
oktobru začnejo tekmovanja 
v vaterpolu. Tudi letos kam-
niško društvo igra v državnih 
in pokalnih prvenstvih, naše 
ekipe v mlajših kategorijah 
pa znova ciljajo visoko, kar 
so tudi nakazale z dobrimi 
rezultati na prvih turnirjih.
Najmlajši so odigrali dva 
turnirja, na prvem so osvoji-
li 3. mesto, na drugem so 
bili 5. Ekipa dečkov in deklic 
do 13 let je na turnirju v 
Mariboru gladko odpravila 
vrstnike iz Maribora in Lju-
bljane, fantom in puncam 
se obrestuje, da obiskujejo 
turnirje v Sloveniji, dobra 
šola je bil zagotovo turnir v 
Dubrovniku. Ekipa do 15 let 
je bila na tekmovanja prijav-
ljena kljub temu, da je fan-
tov in deklet letnika 2000 
premalo. Že prve tekme so 
pokazale, da je bila odločitev 
za nastop v DP pravilna, saj 
so vrstnike iz Maribora pre-
magali, z Ljubljano pa tesno 
izgubil. Kadeti so na prvi 
tekmi nadigrali Ljubljano, z 
dobrim pristopom bi lahko 
pristali zelo visoko. Mladin-

ci so verjetno naša najmoč-
nejša ekipa, dober trening 
in veliko tekem prinaša 
uspeh, dobro delo trenerjev, 
upravnega odbora in seveda 
lastna želja ob podpori star-
šev bi jih lahko popeljali na 
najvišjo stopničko. Velik 
dejavnik pri uspehu športni-
kov je tudi šola, ko si učenec 
pravilno razporedi čas, ima 
tudi dovolj časa za treninge. 
Člani so v pokalnem prven-
stvu žal izpadli po porazu 
proti Slovanu Ljubljana, 
začetek državnega prvenstva 
je 10. januarja.
Na pripravah reprezentance 
kadetov je bilo sedem fantov 
iz Kamnika, reprezentanca 
bo imela v letu 2015 evrop-
ske igre mladih v Bakuju, še 
prej bodo kvalifikacije in 
upamo, da se spet uvrstimo 
na glavni turnir. Tudi ostale 
naše dejavnosti so dobro 
obiskane. Vaterpolo plaval-
na šola, ki poteka v bazenu 
CIRIUS-a, je dobro zasede-
na, letos imamo tudi pro-
gram vaterpolo, ki poteka 
enkrat v telovadnici in 
enkrat v bazenu. V letu 2015 
vam zaželimo mnogo vese-
lih in srečnih trenutkov.

Vaterpolisti ciljajo 
visoko

Bernarda Semprimožnik

Duplica – V soboto, 29. 
novembra, je v Žalcu poteka-
lo državno prvenstvo v kara-
teju za tekmovalce, stare do 
21 let, na katerem je sodelo-
valo 348 tekmovalcev iz 44 
slovenskih klubov. Kamniš-
ke barve sta zastopala člana 
Karate kluba Virtus Duplica 
Žan Ticijan Dolar ter Meta 
Motnikar. Oba sta pokazala 
dobre nastope, najbolj pa so 
se obrestovali Meti Motni-
kar, ki je na koncu osvojila 3. 
mesto v kategoriji mladink 
+59 kg, borbe. Da se v klubu 
dobro dela, se je pokazalo 
tudi na mednarodnem tek-
movanju v katareju, ki je bilo 
v Ljubljani 22. novembra in 
ga je organiziral Karate klub 
Olimpija v sodelovanju s 
Karate zvezo Slovenije. Na 
tekmovanju so sodelovali 
tekmovalci iz BiH, Hrvaške, 
Črne gore, Italije, Avstrije, 
Slovenije in celo Indije. Tudi 
tokrat so kamniške barve 
zastopali tekmovalci Karate 
kluba Virtus Duplica pod 
vodstvom glavnega trenerja 
Vladimirja Staniča: Tilen 
Sadar, Miha Uršič, Meta 

Motnikar, Žan Ticijan Dolar 
in Drago Jeglič. Tilen je žal 
izpadel že v prvem kolu tek-
movanja, in sicer v katah 
malčki. Miha se je boril za 
tretje mesto, vendar je borbo 
izgubil in se je tako uvrstil 
na 5. mesto v kategoriji sta-
rejših dečkov -45 kg, borbe. 
Drago je na koncu osvojil 3. 
mesto v kategoriji vetera-
ni-kate, Žan Ticijan 3. mesto 
v kategoriji mladinci -76 kg, 
borbe, ter Meta ravno tako 3. 
mesto v kategoriji mladinke 
+59kg, borbe. Trener Vladi-
mir pa je prejel odličje za 1. 
mesto v kategoriji veteranov 
borbe – absolutno.
Z državnim prvenstvom so v 
klubu zaključili uspešno 
sezono, z mislimi pa so že 
pri novi, ki se začne januar-
ja, tako da počitka ne bo. 
Trenerji v klubu že pridno 
vzgajajo nove tekmovalce, 
hkrati pa skrbijo tudi za 
rekreacijo starejših članov – 
veteranov, ki jih je v klubu 
kar dvajset. Držimo pesti, da 
bo naslednje leto vsaj tako 
uspešno, kot je bilo letošnje, 
in da bomo lahko poročali o 
dobrih rezultatih na tekmo-
vanjih doma in v tujini.

Meta Motnikar 
tretja v državi

Janja Lamut

Ljubljana – V soboto, 22. 
novembra, se je v ljubljanski 
Hali Tivoli odvijalo močno 
mednarodno tekmovanje, 
saj je sodelovalo 15 držav. 
Tekmovanje Nagaoka je že 
od nekdaj pomembno in je 
udeležba na njem močna. 
Tako smo se ga tudi judoisti 
našega kluba z veseljem 
udeležili in pokazali, da se 
lahko enakovredno borimo 
in tudi premagujemo odlič-
ne slovenske borce in borce 
iz drugih držav. 
Naši tekmovalci so se odlič-
no borili in prigarali kar 
nekaj medalj in odličnih 
uvrstitev. Nekaterim je malo 
zmanjkalo za medaljo, dru-
gim malo za prvo mesto, 
tretjim pa za dobljeno bor-
bo. Tokrat sta bila srebrna 
Luka Žagar in Brina Frece 
(oba U10), bronasta pa Nik 
Špoljarič (U10) in Enja 
Mijovski (U12). Peti so bili 
Samo Urankar, Maks Pucer, 
Blaž Srša, Miloš Jovanović, 

Lovrenc Mihelčič (vsi U10) 
ter Margit Kosirnik, Andraž 
Uranič, Aljaž Uranič in Ela 
Urankar, ki je po zmagi in 
porazu morala v boj za bron 
s klubsko kolegico Enjo, kjer 
pa je zmagala slednja.
Izpostavila bi tudi našega 
edinega predstavnika v kate-
goriji U14 Lana Balantiča 
(-60kg), ki je po dveh zapo-
rednih zmagah prišel do 
polfinala, kjer ga je po tež-
kem boju premagal mnogo 
izkušenejši tekmovalec iz 
Srbije, saj Lan trenira judo 
šele dve leti. V borbi za 3. 
mesto mu je uspel dober 
met za ippon, ki pa ga je 
sodnik točkoval z malo nižjo 
točko wazarijem, tako da ga 
je Lan uspel prijeti še v kon-
čni prijem. Ko se je zdelo, 
da mu je uspelo priti do 
kolajne, ga je nasprotnik dve 
sekundi pred iztekom uspel 
obrniti in ga zadržal do 
ippona v končnem prijemu. 
Lan je vsekakor pokazal, da 
bo z nadaljnjim delom kma-
lu posegel tudi po kolajni. 

Mednarodni 
uspehi judoistov
Na mednarodnem tekmovanju Nagaoka 2014 sta 
bila Brina Frece in Luka Žagar (U10) srebrna, s 
polfinalom je uspeh dosegel tudi Lan Balatič (U14).

Kamniški judoisti so si na mednarodnem tekmovanju 
Nagaoka 2014 prigarali nekaj odličnih uvrstitev.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Bleiweisova 4, Kranj, jo naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na: narocnine@g-glas.si

Zaradi velikosti knjige priporočamo prevzem 
na Gorenjskem glasu!

w
w
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Ogromno knjigo zdaj lahko dobite po  
neverjetni ceni, samo 25 EUR (namesto 49,90 
EUR). Primerno darilo prav za vsak okus in starost.

Razveselite  
sebe in svoje 
najdražje  
s prečudovito 
knjigo, ki bi 
morala krasiti 
vsako knjižno 
polico. Gorska 
veriga Alp  
z višav neba 
ob tistem delu 
dneva, ko je 
najbolj očarljiva: 
zarana ali ob 
večernem mraku. 
Vse fotografije je 
posnel Matevž 
Lenarčič.

                        +  poštnina

25 
EUR
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Super ideja za darilo!

Naročnino lahko podarite v vrednosti, 
ki jo sami določite. Če se boste odločili za celoletno 
naročnino, vam bomo priznali še kup ugodnosti. 
Za več informacij nas, prosimo, 
pokličite, nam pišite ali se pri nas 
oglasite osebno! 

Podarite nekaj lepega.
Podarite naročnino na Gorenjski glas, 
ki za vas izhaja vsak torek in petek.

www.gorenjskiglas.si

Nagrade: Petkrat športne nogavice in kemični 
svinčnik Gorenjskega glasa. Rešitve križanke 
(nagradno geslo, sestavljeno iz črk z oštevilčenih 
polj in vpisano v kupon iz križanke) pošljite na 
dopisnicah do petka, 19. decembra 2014, na 
Gorenjski glas, Bleiweisova cesta 4, 4000 
Kranj. Dopisnice lahko oddate tudi v nabiralnik 
Gorenjskega glasa pred poslovno stavbo.

Lokalna novica je kraljica
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ZVEZA NOB KAMNIK

Nedelja, 21. decembra, ob 10. uri:
Spominska slovesnost v spomin 16 padlim borcem leta 1942. 

Kostavska planina. KO ZB Tuhinj, ZB Kamnik in Rezervni častniki

Sobota, 27. decembra, ob 11. uri: 
Polaganje vencev skupaj z diplomati ZDA, Tuhinj - Prevoje. 

Združenje ZB Kamnik, Občina Kamnik, ZB Tuhinj

BUDNARJEVA MUZEJSKA HIŠA, ZgORNJE PAlOVčE 5

Nedelja, 14. decembra, ob 14. uri:
Ekipa Brez slabe vesti nas bo tudi letošnje leto razvajala s 
presnimi sladicami.

Nekaterih dobrot se bomo lotili tudi sami in med drugim izdelali 
posebne presne lizike, imenovane grizlike.

MEDOBčINSKI MUZEJ KAMNIK – gAlERIJA MIHA 

MAlEŠ, glAVNI tRg 2, KAMNIK

Sreda, 17. decembra, ob 18. uri
Galerijski večer – Predstavitev Galerije likovnih 
samorastnikov Trebnje

Pogovor s kustosinjo Andrejko Nose bo vodila kustosinja Saša Bučan.

DOM KUltURE KAMNIK, FUžINE 10, KAMNIK

Sobota, 13. decembra, ob 19. uri
Stand up z Matjažem Javšnikom, AFAF

večer stand up komedije. Za Območno obrtno-podjetniško zbornico 
Kamnik in za izven. Vstopnina: 12 evrov

torek, 16. decembra, ob 20. uri v Klubu Kino dom
Žiga Čamernik, Gospod predsednik, monokomedija. 

Vstop prost, prostovoljni prispevki dobrodošli
Priporočamo rezervacije miz preko: 041 360 399 ali info@domkulture.org

Sreda, 17. decembra, ob 19.30
Neumrljivi/The Immortals 

muzikal v angleščini. Vstopnina: 10 evrov/8 evrov – mladi do 26 let in 
upokojenci. Organizator: Angleška gledališka skupina GSŠRM

Sobota, 20. decembra, ob 17. in 19.30
Božična produkcija plesnega kluba Šinšin

Vstopnina: 5 EUR/3 EUR – osnovnošolci in mlajši. Organizator: Plesni 
klub Šinšin

Nedelja, 21. decembra, ob 19. uri
Tradicionalni praznični koncert Mestne godbe Kamnik

Vstopnina: 10 evrov

torek, 23. decembra, ob 20. uri
44. novoletni koncert Simfoničnega orkestra Domžale-Kamnik

Vstopnina: 10 evrov

Več informacij na: www.domkulture.org. Rezervacije in prodaja vsto-
pnic: Dom kulture Kamnik, Fužine 10, 1240 Kamnik. Ponedeljek in 
petek od 9. do 14. ure, od torka do četrtka od 9. do 17. ure, tel.: 041 
360 399 ali 01 839 76 06, e-pošta: info@domkulture.org, www: www.
mojekarte.si, TIC Kamnik ter prodajna mesta mojekarte.si in uro pred 
prireditvijo na blagajni Doma kulture Kamnik

MAtIčNA KNJIžNICA KAMNIK, lJUBlJANSKA 1, KAMNIK

torek, 16. decembra, ob 19. uri
Monika Klobčar: Risani film in umetnost animacije – 
predavanje in razstava

Vabljeni na predavanje o tem, kako nastajajo animirani in risani filmi, 
ter ogled animacij Monike Klobčar: Gumitvist, Kozmočud (videospot 
skupine Hulahoop), Droge ne morejo zmagati (Društvo KulKura).
 

Sobota, 20. decembra, ob 10. uri
Predstava Kamšibaj gledališča za otroke

Predstavo bo ob zanimivih slikah in napetem pripovedovanju pripra-
vila Hiša otrok in umetnosti pod umetniškim vodstvom društva 
Zapik. Vstop prost!

ZAVOD ZA tURIZEM IN ŠPORt V OBčINI KAMNIK, 

glAVNI tRg 2, KAMNIK
Ponedeljek, 22. decembra, od 16.30 dalje na Glavnem trgu:
Dobrodelni otroški bazar z obiskom Dedka Mraza

PRVO SlOVENSKO PEVSKO DRUŠtVO lIRA

torek, 30. decembra, ob 17. uri
PSPD Lira z gosti vabi na tradicionalni božični koncert Pevske jaslice pri 
sv. Primožu, na Sv. Primožu nad Kamnikom. Prostovoljni prispevki.

Koledar prireditev pripravlja: Turistično-informacijski center Kamnik, 
tel: 01 831 82 50, tic@kamnik-tourism.si

Prireditve v mesecu decembru

Katja Urankar

Kamnik – Profesorica in 
organizatorica Alenka Lukan 
je pojasnila, da so tovrstno 
prireditev organizirali že lani. 
Ker je bil odziv obiskovalcev 
in sodelujočih zelo dober, so 
se odločili, da to ponovijo tudi 
letos. Celoten izkupiček od 
prodanega je bil tokrat name-
njen trem socialno ogrože-
nim dijakom, ki so bili izbra-
ni s pomočjo svetovalne služ-
be. Organizatorji upajo, da 
bodo s tem vsaj nekoliko olaj-
šali njihovo stisko.
Ravnatelj Šemso Mujanovič 
nam je povedal, da so pripra-
ve trajale kar nekaj mesecev. 
Prof. Lukanova je z ekipo 
somišljenikov zbirala različen 
brezplačen material, kot so 
filc, gumbi, storži ipd., iz 
katerega so sproti in na delov-
no soboto teden prej pripravi-
li izdelke. Vesel je, da se je 
pokazal pravi kolektivnih 
duh, saj je veliko dijakov in 
zaposlenih pomagalo po svo-

jih najboljših močeh. Pred 
šolskim centrom in v njegovi 
avli so na praznično okraše-
nih stojnicah ponujali izdel-
ke, ki so nastali izpod spret-
nih rok tamkajšnjih dijakov 
pod mentorstvom profesorjev 
pri pouku ali na delavnicah. 
Obiskovalci so lahko kupili 
različne vrste piškotov (tudi 
brezglutenske), domače 

jabolčne marmelade, pručke, 
ptičje hišice, novoletne okras-
ke, igrače iz blaga, bio pralni 
prašek, kreme, čaje in še mar-
sikaj. Najbolj lačni so se lahko 
okrepčali z vročimi hrenovka-
mi, toastom in palačinkami. 
Dijaki (tudi nekdanji) so se 
predstavili z lepimi in skrbno 
izbranimi pevskimi in zbo-
rovskimi točkami, manjkalo 

pa ni tudi plesa: hip hopa, 
standardnih plesov, bila je 
celo točka ritmične gimnasti-
ke. Obiskovalci so bili navdu-
šeni, kar so pokazali z buč-
nim aplavzom. Pri organiza-
ciji so na pomoč priskočili 
številni prijazni ljudje, ki so 
bili po besedah prof. Lukano-
ve pripravljeni odpreti srca, 
ko je bilo treba pomagati. 

Dobrodelni dijaki
Zadnjo soboto v novembru je dobrodelnost našla svoje mesto tudi v kamniškem GSŠRM,  
kjer so pripravili dobrodelni sejem z glasbeno-plesno prireditvijo.

Obiskovalci so lahko uživali v različnih pevskih in plesnih nastopih. / Foto: Andraž Cerar

ZAHVALA

Bolezen in trpljenje si prestala, 
zdaj boš mirno spala, 
nam pa spomin nate
v srcu bo ostal.

V 76. letu nas je zapustila  
naša draga žena, mama,  
babica, tašča, sestra in teta

Dragica Prezelj
z Meninske 1 v Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo zdravstvenemu osebju in patro-
nažni službi Zdravstvenega doma Kamnik, kakor tudi 
zdravstvenemu osebju Onkološkega inštituta v Ljubljani, 
ki ste ji lajšali in omogočili življenje v zadnjih petih letih 
in ji lajšali neizmerne bolečine. 
Iskreno se zahvaljujemo sosedom, njenim sodelavcem 
Stola, cerkvenemu osebju, pogrebnikom, pevskemu kvar-
tetu in trobentaču, vsem njenim in našim prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje in ker ste s svojo prisotnostjo 
počastili njen spomin.
Hvala vsem, ki ste našo mamo in babico pospremili na 
njeni zadnji poti v tako velikem številu.

Žalujoči vsi njeni
November 2014

ZAHVALA

Kako je prazen dom in vrt,
naše oko zaman te išče,
ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.

Poslovila se je naša mama, stara 
mama, prababica, sestra in teta

Julijana Zlatnar
iz Kamnika, Vogarjeva Julka iz Bistričice

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
Šipkove ulice in Bistričice, prijateljem in znancem za 
ustna in pisna sožalja, darovane sveče, darove za svete 

maše. Hvala župniku g. Antonu Prijatelju za lepo 
opravljeno zadnje slovo in farnim pevcem iz Stranj. 
Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in ste jo pospremili  

na njeni zadnji poti.
 

Vsi njeni
Kamnik, Bistričica, Novo mesto, december 2014

ZAHVALA

Saj ni umrl, 
le skril se je,
globoko v našo dušo
in naše srce.

V 92. letu nas je zapustil dragi 
mož, oče, dedek, pradedek, stric

Ivo Vehar
Vsem, ki ste bili z mislimi z njim oziroma ste ga 

pospremili na njegovo zadnjo pot, prinesli sveče ali 
rože, se najlepše zahvaljujemo.

Žalujoči vsi njegovi
November 2014

ZAHVALA 
 
Vsaka mama je prava mama, 
dana za srečo in veselje. 
Prava. In ena sama. 
Za vse življenje. 
(Tone Pavček) 
 

V 94. letu starosti smo se poslovili od naše ljube mami, 
tašče, babice, prababice, sestre, tete, sosede in prijateljice

Marije Torkar
roj. Berlec 

 
Iskrena hvala vsem za besede tolažbe, izrečena sožalja, 

cvetje in sveče. Imela je veliko srce, močan objem in 
toplo besedo. Radi jo imamo. 

 
Vsi njeni 

Kamnik, november 2014
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ZAHVALA

Kdor živi v srcu svojih dragih,
ni mrtev,
še naprej ostaja navzoč 
v njihovem življenju.
(Immanuel Kant)

V 91. letu nas je zapustila naša draga mami, babica,  
prababica in tašča

Ana Osenar
z Vrhpolj pri Kamniku

Zahvaljujemo se vsem in vsakemu posebej za 
podarjeno cvetje, sveče, izrečena sožalja, svete maše in 
spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala gospodu župniku 
za lepo opravljen obred in pevcem za zapete žalostinke.
Imeli smo jo radi, bili nanjo ponosni in jo občudovali.

Žalujoči vsi njeni
November 2014

ZAHVALA

Kako prazen je naš dom, dvorišče,  
naše oko zaman te išče.
Ni več tvojega glasu, smehljaja,
le sledi ostale so povsod
od dela tvojih pridnih rok. 

V 84. letu starosti nas je po kratki in težki bolezni za vedno 
zapustil naš ljubi mož, oče, ata, tast, brat, stric in svak

Ivan Dolenc 
upokojeni ključavničarski mojster iz Šmarce

Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom, znancem 
za izrečena ustna in pisna sožalja, podarjeno cvetje, sve
če, darovane sv. maše ter za številno spremstvo na nje
govi zad nji poti. Posebno se zahvaljujemo PGD Šmarca, 
g. Miru Jegovniku in Konjeniškemu klubu Komenda, g. 
Mihu Taberniku za ganljiva govora ob slovesu. Zahvaljuje
mo se tudi ostalim gasilskim društvom, prijateljem golo
barjem, praporščakom, kamniški godbi. Hvala celotnemu 
kolektivu ZD Kamnik, župniku g. Gerčarju za lepo oprav
ljen pogrebni obred in sv. mašo, pevcem Krt, za ganljivo 
petje ob slovesu in trobentaču za zaigrano Tišino.
Še enkrat prisrčna hvala vsem, ki ste imeli našega Ivana 
radi in ga boste ohranili v trajnem in lepem spominu. 

Vsi njegovi 
Oktober 2014

ZAHVALA

Bremena v življenju te niso zlomila,
a bolezen iz tebe vso moč je izpila – 
za tabo ostala je velika praznina.

Utrujena od bolezni nas je v 81. 
letu zapustila draga žena, mama, 
babica in prababica

Julijana Kuhar
po domače Bevškova mama z Brezij nad Kamnikom

Ob boleči izgubi se zahvaljujemo vsem sorodnikom, pri
jateljem, znancem in sosedom ter sodelavcem Eta Kam
nik, Žurbi team in Dinos Ljubljana za izrečena sožalja 
in besede tolažbe, darovano cvetje in sveče, darove za 
svete maše ter spremstvo na njeni zadnji poti. Posebna 
zahvala osebju Onkološkega inštituta, dr. Pfajfarjevi in 
sestri Katarini iz Patronažne službe ZD Kamnik in prav 
posebej vnukinji Emi za vso njeno požrtvovalno skrb in 
nego v času njene bolezni. Najlepša hvala tudi župniku 
g. Pavlu Piberniku za lepo opravljen pogrebni obred, 
Anki Starovasnik za čustvene poslovilne besede, kvarte
tu Krt in Andreji za ganljivo zapete pesmi ter trobentaču 
za zaigrano Tišino. Hvala vsem, ki ste imeli našo mamo 
radi in jo boste ohranili v lepem spominu.

Vsi njeni
Brezje nad Kamnikom, Krivčevo, Kregarjevo, Sidol, 

november 2014

ZAHVALA

Kako je prazen dom, dvorišče,
zaman oko te naše išče,
ni več tvojega smehljaja,
le trud in delo tvojih rok ostaja.

V 83. letu je za vedno zaspal naš dragi mož, oče,  
dedek, pradedek in brat

Lovro Vrankar
Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, 
sveče in darove za sv. maše. Zahvala g. župniku Luku 
Demšarju za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem in 
trobentaču ter sosedu Janezu za poslovilne besede. Hva
la dr. Jermanovi in sestri Mateji za skrb med njegovo 
boleznijo ter fizioterapevtki Jadranki, ki mu je s svojim 
trudom dajala moč in upanje. Iskrena hvala vsem, ki ste 
ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi
Kamnik, november 2014

ZAHVALA

Dobrota tvojih rok ne mine,
čas ohranja nam spomine.
In hvaležna misel nate.

V 79. letu je po težki bolezni  
odšla k Bogu naša draga mami, 
babica, sestra, teta in tašča

Vida Kompan
Majarjeva Vidka iz Levstikove ulice 16 v Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, znancem, dr. Jermanovi in sestri Mateji iz ZD 
Kamnik, patronažni sestri Jani, osebju Nevrološke klini
ke iz Ljubljane, prof. dr. Janezu Zidarju in njegovi zdrav
stveni ekipi za vso pomoč in prijaznost. Hvala vsem za 
izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, svete maše in 
spremstvo na njeni poslovilni poti. Posebna zahvala tudi 
ge. Štefki Hribar za vse, kar je naredila za našo mamo.
Hvala patru Lavrenciju in župniku Mihu Kališniku za 
lepo opravljen pogrebni obred ter besede slovesa, hva
la tudi pevcem in trobentaču. Še enkrat iskrena hvala 
vsem, ki ste našo drago mami imeli radi in jo boste za 
vedno ohranili v najlepšem spominu.

Vsi njeni
Oktober 2014

ZAHVALA

Ko pride čas slovesa, 
pri srcu je hudo,
prikradejo se solze na žalostno oko;
kar nam bilo je dano, 
odšlo je zdaj od nas,
kaj nam je pomenilo, pokazal 
vsem bo čas. 
(Dominik Krt)

Utrujena od bolezni nas je po 90. rojstnem dnevu 
zapustila naša draga mama

Pepca Božič
z Duplice

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sodelavcem, sosedom in znancem za izrečena sožalja, 
tolažilne besede in objeme, darovano cvetje, sveče, svete 
maše, ostale darove in spremstvo na njeni zadnji poti.
Posebna zahvala prijateljici Mileni za vso pomoč in pod
poro v maminih zadnjih dneh.
Hvala g. župniku Janezu Gerčarju za darovano sveto 
mašo in ganljive besede, pevcem kvarteta Krt za lepe in 
občuteno zapete pesmi in rogistu Marjanu.
Hvala vsem in vsakemu posebej.

Žalujoči vsi njeni

Ljubil si zemljo,
bil njej si predan,
zdaj prišel je dan, 
ko v njej boš počival.
Bil si skrben in vztrajen v življenju,
junaški v zadnjem trpljenju.
Ujet v naših srcih, 
z najlepšimi spomini, 
boš vsak naš korak spremljal v tišini.

V 79. letu nas je po hudi bolezni za vedno zapustil naš 
dragi ati, tast, dedek in pradedek

Frančišek Svetec
po domače Hlebčev ata, iz Podgorja 71

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodni
kom, sosedom, prijateljem in znancem. Hvala vsem, ki 
ste nam sočutno izrekli sožalje, darovali cvetje in sveče 
ter svete maše, se poslovili od našega ata in ga spremili k 
večnemu počitku. Zahvaljujemo se dr. Logarjevi in sestri 
Zarnikovi za skrb ob njegovi bolezni, sočutnim patronaž
nim sestram iz Kamnika za nesebično pomoč in oskrbo v 
njegovih zadnjih dneh na domu. Hvala g. župniku za lepo 
opravljen pogrebni obred, pevcem in vsem ostalim.

Vsi njegovi

 ZAHVALA

¹ Ko je prišel njen čas,
je povezala culo
in kakor v nebo od nas
se sprehodila v minulo,
da bi ostala ¼ m ed nami.“
/T. Pavček/

V 65. letu življenja je 6. novembra 2014 odšla v večno 
življenje naša draga hčerka, žena, mama, babica, sestra, 

botra, teta in prijateljica

Milena Čimžar
roj. Mali

Iskreno se zahvaljujemo sosedom in prijateljem za vso 
pomoč in tolažbo v času nenadne izgube. Hvala vsem, ki 
ste jo imeli radi in se je boste še naprej spominjali v moli
tvi. Hvala doktorici Plavčevi in sestri Emi za dolgoletno 
skrb za njeno zdravje. Zahvaljujemo se duhovnikom za 
pogrebni obred in daritev svete maše, pevcem župnije 
Stranje, sodelavcem Karitasa Stranje za besede slovesa, 
vsem, ki ste darovali za svete maše, cerkev in sveče. Hva
la vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.
 

Pogrešali jo bomo: mama Lojzka, mož Stane, sin 
Robert, hčerka Mateja z družino, vsi njeni domači, 

sosedje in prijatelji
November 2014

Zahvala
Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki so nam pomagali po 
požaru na gospodarskem objektu dne 21. julija 2014 v Pod-
gorju. Hvaležni smo vam za vse! Družina Veider, Podgorje

www.gorenjskiglas.si
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PON TOR SRE ČET PET

19:00 TNZ
PLESNA 

TERAPIJA
TNZ PILATES TNZ MIX

20:00 JOGA ZUMBA JOGA ZUMBA

21:00
TNZ 
STEP

TNZ
TNZ 
STEP

Info: info@sinsin.si / 040 461 747 / Glavi trg 3, Center Kamnika

1. OBISK katerekoli vadbe je BREZPLAČEN. 
POPUST NA OŽJE DRUŽINSKE ČLANE.

na Glavnem trgu 3 v centru Kamnika.

Obdarujte, razveselite in razvajajte svoje najdražje z darilnimi boni Term Snovik!

Popestrite sebi in svoji družini počitniške dneve v svetu  
termalnih užitkov. Vsak dan vas čakamo z bogatim animacijskim 
programom za vso družino.

Za otroke smo v času počitnic pripravili tudi pestro in zabavno  
počitniško varstvo.

Božični prazniki bodo lepši z obujanjem božične  
zgodbe z živimi jaslicami v nedeljo, 21. decembra 2014,  
z začetkom ob 17. uri. Gost: Jure Sešek.

počitniško varstvo.počitniško varstvo.

Bi želeli pričakati novo leto v kopalkah na bazenu ob dobri hrani in 

pijači, v veseli družbi z bogatim animacijskim programom ter živo 

glasbo? Pravi odgovor je silvestrovanje v kopalkah!
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Bojana Klemenc

Kamnik – Že lansko leto je s 
podobno svetlobno instala
cijo v okviru festivala ognje
nih ambientov in luči na 
pobočju Malega gradu opo
zorila nase Ana Plamenita 
Kamniška, letos pa se je v 
Keršmančevem parku ogla
sila Ognjena Veronika. Če
prav vreme organizatorjem 
ni bilo ravno naklonjeno, 
prvo – nedeljsko – prireditev 
so zaradi močnega dežja 

morali odpovedati, se je vse
eno v kamniški park na 
ogled številnih luči in 
romantičen sprehod podalo 
nepričakovano veliko obis
kovalcev.
Pri nastajanju Ognjene 
Veronike so poleg članov 
KD Priden možic, ki so obi
skovalcem nudili topel čaj in 
kuhano vino, pomagali tudi 
nemški EVS prostovoljci, 
šole in nevladne organizaci
je, v park pa so svoje lanter
ne prinesli tudi najmlajši 

obiskovalci in jih spustili po 
Kamniški Bistrici.
Tako preprosto. Po parku je 
bilo prižganih veliko število 
domiselno oblikovanih sve
tilk. Sveče so gorele na tleh, 
na vejah dreves, med dreve
si, na mostu. Žarki svetlobe 
so Keršmančev park za kra
tek trenutek spremenili v 
čarobno deželo, v kateri so 
jemali sapo tudi požiralci 
ognja. Adventni čas že tradi
cionalno ponazarja čas pri
čakovanja, upanja in luči. 

Tudi letos je bilo med obis
kovalci slišati pobude in 
želje, da bi lahko s to odlič
no in tako preprosto idejo 
nadaljevali vsak temačen 
konec tedna v decembrskem 
pričakovanju praznikov.
Tovrsten festival luči bi tako 
občanom kot turistom naše 
mesto pokazal v popolnoma 
drugačni luči, hkrati pa 
povabil na decembrski obisk 
v že tako ali tako romantič
no srednjeveško mestno 
jedro.

Keršmančev park 
zažarel v soju sveč
Na Miklavžev večer je Keršmančev park zasijal z Ognjeno Veroniko in navdušil številne obiskovalce  
s čarobno svetlobo, ki jo v teh decembrskih dneh vsi še kako pogrešamo in potrebujemo.

Po parku je bilo prižganih veliko domiselno oblikovanih 
svetilk. / Foto: Primož Pičulin

Sveče so gorele na tleh, na vejah dreves, med drevesi,  
na mostu. / Foto: Primož Pičulin

Za navdušenje so poskrbeli tudi bruhalci ognja. Svetlobni spektakel je privabil številne sprehajalce. 
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Katja Urankar

Kamnik – V petek, 5. decem
bra, je godoval sveti Miklavž 
in na veliko veselje malih pa 
tudi tistih nekoliko večjih 
otrok obiskal najbolj pridne. 
V Kamniku in okolici so se 

čez cel konec tedna vrstila 
miklavževanja. Kot že vrsto 
let doslej je prvi izmed 
decembrskih dobrih mož 
kamniške otroke nagovoril 
na pobočju Malega gradu. 
Še prej so si otroci in njihovi 

starši ogledali igrico z naslo
vom Katja, brez veze avtori
ce Rože Gantar, ki jo je pri
pravilo Kulturno društvo dr. 
Franceta Steleta. Na koncu 
je praznično nebo razsvetlil 
bogat ognjemet, Miklavž pa 
je v spremstvu angelov in 

parkeljnov obdaril pridne 
otroke z bonboni ter jim 
namenil toplo besedo. Ob 
tem so se obiskovalci na 
bližnjih stojnicah lahko 
okrepčali z domačim peci
vom in čajem.

Sveti Miklavž obiskal 
pridne Kamničane

Okoli Miklavža se je zbrala ogromna množica otrok. 

Obiskovalci so se lahko okrepčali na prazničnih stojnicah.

Praznični december  
v Termah Snovik

Terme Snovik - Kamnik, Tel.: 080 81 23, www.terme-snovik.si, info@terme-snovik.si
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